
Yangının faturası
ağır oldu
KOnAK’ın Yenişehir
Mahallesi’ndeki malzeme
deposunda meydana gelen
yangın korkuturken
başkanlardan ‘tesisler
incelensin’ uyarısı geldi. n 3’te

Almanlar, Miroshi
için devreye girdi 
GöZTEPE’nin çok yönlü
futbolcusu Novatus Miroshi,
Mainz 05 ve Augsburg’un
radarına girdi. Genç oyuncu
için yakın zamanda resmi
teklif bekleniyor. n 8’de

BASKETBOL Süper Ligi'nde
transfer çalışmalarına hız

veren Aliağa Petkim, ilk
trasferini yaptı. İzmir ekibi
tecrübeli oyuncu Yunus
Sonsırma’yı aldı. n Sayfa 8’de

Aliağa Petkim, Yunus
Sonsırma ile anlaştı

EMD İzmir’in
‘Kuşaklar Arası
Yetenek Alışverişi
ve Deneyim
Paylaşımı Programı’
sona erdi. n 2’de

Oyunların
geliri eğitime

Bornova’da
çevre şöleni

AYvALıK Belediyesi,
yaz sezonunu
tiyatroseverler için
unutulmaz iki özel
gösterimle 
karşılıyor. n Sayfa 2’de

BORnOvA
Belediyesi “Bornova
Çevre Şöleni” ile geri
dönüşüm bilincini ve
sürdürülebilir yaşamı
biraraya getirdi. n 3’te

MANİSA’DA BOŞALAN BÜYÜKŞEHİR BELEDİYE BAŞKANLIĞI İÇİN AK PARTİ ADAY ÇIKARMADI, SEÇİM İLK TURDA BİTTİ

.yıl
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İzmir ve Türkiye’de bir
ilk yaşanıyor.
Minibüsçü Hatice
Korkmaz, Oda
Başkanlığı’na aday
oldu, “Minibüsçülük
babamızdan bize kalan
bir emanet” dedi

İZMİR Minibüsçüler Odası,
Ocak ayında sandığa gidiyor.
Bu seçim, geçmişten farklı
olarak Türkiye'de ise bir ilke
imza atacak. İzmir’de bir
kadın, minibüsçülük gibi erkek
egemen bir alanda Oda
Başkanlığı’na aday oldu.
Hatice Korkmaz, hem mesleği
hem de vizyonuyla dikkatleri
üzerine çekiyor. n Sayfa 4’te

‘SİLEMEZSİnİZ’
TUTUKLU İstanbul Büyükşehir
Belediye Başkanı Ekrem
İmamoğlu, Akın Gürlek'e yönelik
sözleri nedeniyle yargılandığı
davanın ikinci duruşmasına çıktı.
İmamoğlu, savunmasında "Ülke
yanıyor. Ama siz hâlâ
cezalandırma peşindesiniz.
Resmim yasak, sesim yasak…
Ama bilin ki milletin gönlünden
beni silemezsiniz" dedi. n 5’te

Tutuklu İstanbul
Büyükşehir Belediye
Başkanı Ekrem İmamoğlu,
Akın Gürlek'e yönelik sözleri
nedeniyle yargılandığı dava
16 Temmuz’a ertelendi

Minibüsçülere kadın aday

Dutlulu, başkan seçildi
GİZLİ OYLAMA
ELEKTRİK çarpması sonucu
hayatını kaybeden Manisa
Büyükşehir Belediye Başkanı
Ferdi Zeyrek’ten boşalan koltuk
için dün mecliste seçim yapıldı.
CHP'li üyelerin ağırlıkta olduğu
mecliste AK Parti Manisa İl
Başkanı Süleyman Turgut, aday
çıkarmayacaklarını açıklamıştı.
Yapılan gizli oylama sonucunda
Besim Dutlulu yeni Büyükşehir
Belediye Başkanı oldu. 

HAYATın GERÇEĞİ
OYLAMA sonrası açıklama
yapan Başkan Besim Dutlulu,
“Böyle bir göreve talip olunmaz,
böyle bir görev istenmez dedik
ama bu görevi de birinin yapması
lazım, hayatın gerçekleri var. Bu
bir bayrak taşıyıcılığıdır. Daha
güzel Manisa hayali vardı, o
hayalleri için bir adım atabilirsek
ne mutlu. Lütfen Ferdi Başkan
bizi görüyor gibi çalışalım”
açıklamasında bulundu. n 5’te

Yaşamını yitiren Manisa Büyükşehir Belediye Başkanı Ferdi Zeyrek’in yerine başkanlık görevini yürütecek isim
Akhisar Belediye Başkanı Besim Dutlulu oldu. AK Parti ve MHP destek verdi, Meclisten Dutlulu’ya 85 oy çıktı

Özel: Bu kadar
vicdansızlık
olur mu?
“AKın Gürlek” davasında
2. kez hakim karşısına çıkan
Ekrem İmamoğlu'nun
duruşmasını izleyen ve
İmamoğlu'nu Silivri'de
ziyaret eden CHP lideri
Özgür Özel, çıkışta
gazetecilere açıklamalarda
bulundu. n Sayfa 5’te

CHP'li adaylar arasında Anıl
Ceylan, Besim Dutlulu ve Semih
Balaban’ın isimleri ön plana
çıkmıştı. Belediye meclisi, yapılan
gizli oylama sonucunda
Besim Dutlulu’yu Manisa’nın
yeni Büyükşehir Belediye
Başkanı olarak seçti. CHP’nin 62,
AKP’nin 14, MHP’nin 12, 
YRP’nin 1 üyesi bulunan mecliste
oylamaya 87 üye katıldı. Besim
Dutlulu’ya 85 oy çıktı.  

Oylamaya
87 üye katıldı

Tugay’dan
askıda ekmeğe
destek geldi
İZMİR Büyükşehir Belediye
Başkanı Dr. Cemil Tugay,
İzmir’in en büyük ilçesi
Buca’nın sorunlarını teker
teker sahada çözmeye
devam ediyor. Şirinyer’de
sahaya inerek inceleme
yapan Tugay, bölgedeki
ekmek fırınını ziyaret ederek
askıda ekmek uygulamasına
destek verdi. n Sayfa 4’te

Akhisar Belediye Başkanı Besim Dutlulu’nun Manisa Büyükşehir Belediye Başkanı seçildiği mecliste CHP’nin 62 üyesi, AK
Parti’nin 14, MHP’nin 12 üyesi, YRP’nin ise 1 üyesi bulunuyor. Besim Dutlulu, 87 üyeden 85’inin oyunu aldı, 2 oy boş çıktı.

EMD İzmir
ilham veriyor

50’inci “İsmet Küntay
Tiyatro Ödülleri”
sahiplerini buldu.  
En iyi oyuncu ödülü
“Sabahattin Ali-Yol
ve Ötesi" adlı oyundaki
Ali Ertekin rolüyle
aynı zamanda Ege 
Saati Gazetesi
yazarı olan usta 
oyuncu-yazar Orhan
Aydın’a verildi.

Orhan
Aydın’a ödül

‘Resmim yasak sesim yasak’

CHP İzmir’e yeni isimler
CHP İzmir İl Başkanı Şenol Aslanoğlu
tarafından yönetim kurulu toplantısında il
başkan yardımcılıklarındaki değişiklikler
hakkında il yönetimine bilgi verildi.n Sayfa 5’te

Zeyrek için yemek hayrı
CHP İzmir İl Başkanlığı vefat eden Manisa
Büyükşehir Belediye Başkanı Ferdi Zeyrek için
il başkanlığı önünde hayır lokması döktürdü.
Konak Belediyesi de yemek hayrı yaptı. n 5’te

İsmet Orhan

İran-İsrail savaşı olsa
ne yazar ki?
BİRİ, Yahudiliğin 
biri, Müslümanlığın
yandaşı.
Sömüren ve
sömürülen
devletlerin
savaşı. n 6’da

İSRAİL ile İran
arasında 3. gününe
giren çatışmalar, artık
geleneksel askerî
karşılaşmanın
ötesine geçmiş
durumda. n 4’te

Nazlı AkyüzKONUK YAZAR

Ortadoğu’nun 
kırılgan eşiği...

Mürvet Kubay
bilgi@egesaati.com.tr

ÖZEL HABER
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Ekonomi Muhabirleri Derneği
(EMD) İzmir Şubesi tarafından
yürütülen “Kuşaklar Arası Yetenek
Alışverişi ve Deneyim Paylaşımı
Programı” tamamlandı. Altı ay
süren ve 20 gazetecinin katıldığı
program, kuşaklar arası etkileşimi
artırarak hem mesleki hem de kişisel
gelişime katkı sundu.

EMD İzmir Şubesi Başkanı
Murat Demircan, “Kuşaklar Arası
Yetenek Alışverişi & Deneyim
Paylaşımı”nı gazetecilik mesleğinde
farklı kuşaklar arasında öğrenme
köprüsü kurmak amacıyla hayata
geçirdiklerini dile getirdi.

6 ay sürdü
Proje kapsamında; mentor ve

mentilerin; haber takibi, etik değerler,
gazetecilikte dijitalleşme ve zaman
yönetimi gibi önemli başlıklarda bilgi
ve deneyimlerini paylaştıklarını
aktaran Demircan, “Aralarında
minimum 10 yıl deneyim farkı olan
meslektaşlarımız 6 ay boyunca düzenli
görüşmelerle mesleki konulara
odaklandı. Karşılıklı empati ve anlayış
çerçevesinde güçlü bağlar geliştirdi. Z
kuşağının teknolojiye yatkınlığı,
mentor’ların dikkatini çekerken; genç
gazeteciler ise deneyimli gazetecilerin
rehberliğinden büyük memnuniyet
duydu. Program sayesinde; mesleki
gelişimle birlikte kişisel farkındalık da
sağlandı” dedi. “Kuşaklar Arası
Yetenek Alışverişi ve Deneyim

Paylaşımı Programında koordinatörlük
görevini üstlenen EMD İzmir Şubesi
Başkan Yardımcısı Seda Gök,
programda genç gazetecilerin haber
kaynaklarına erişimde mentörlerinin
önerilerinden yararlandıklarını
vurguladı. Gök, şöyle devam etti:
“İhtisaslaşma ve dijitalleşme gibi
konular öncelik kazandı. Kuşaklararası
empati, iletişim ve usta-çırak ilişkisi
yeniden değer kazandı. Program
çıktılarında öne çıkan hususlar; daha
fazla pratik becerisi kazanma ve
meslek etiğine yönelik farkındalık

artırımı yer aldı. Programın
kazanımları ise güçlü mentör-menti
ilişkileri yüksek öğrenme
motivasyonu, kuşaklararası anlayış ve
iletişim, meslek etiğine dayalı pratik
bilgi aktarımı ve genç gazetecilere
umut ve ilham olma olarak dikkat
çekti.”Program kapsamında
gazetecilerin kendi dönemlerinin
trendlerini birbirlerine aktardıkları
bilgisini veren Gök, “Daha deneyimli
isimler, kendi dönemlerinin
karakteristik özelliklerini genç kuşak
meslektaşlarıyla paylaşırken, genç

kuşak temsilcileri, dijitalleşme, yapay
zeka başlıkları öncelikli olmak üzere
günümüzün ve geleceğin öncelikli
başlıklarında deneyimli kuşağa bilgi
paylaşımında bulundu. Karşılıklı
öğrenmenin ve kuşakların birbirlerini
anlama çabası içinde oldukları verimli
bir süreci başarıyla tamamladık.
Katılımcılarının geri bildirimleriyle
programı sürekli geliştirerek
gazetecilik mesleğine katkı sunmaya
devam edeceğiz. Mentör ve mentilere
katkılarından dolayı teşekkürlerimizi
sunarız” dedi. SİMGE AKBULUT

EMD İZMİR’İN ‘YETENEK ALIŞVERİŞİ VE DENEYİM PAYLAŞIMI PROGRAMI’ SONA ERDİ

Ayvalık Belediyesi, yaz
sezonunu tiyatroseverler için
unutulmaz iki özel gösterimle
karşılıyor. Ayvalık Belediye
Tiyatrosu’nun organizasyonuyla
gerçekleşecek etkinlikler, 27 ve 28
Haziran tarihlerinde Ayvalık
Belediyesi Amfitiyatrosu’nda
izleyiciyle buluşacak. Her iki
oyundan da elde edilen gelir,
Ayvalık dışında eğitim gören
öğrencilerin yararlandığı Ayvalık
Eğitime Destek Derneği’ne
aktarılacak. 

Sezonun ilk oyunu, usta oyuncu
Reha Özcan Kumpanyası tarafından
sahnelenen “Bir Garip Orhan Veli”
olacak. Ölümsüz şair Orhan Veli
Kanık’ın yaşam sevincini,
tutkularını ve İstanbul aşkını anlatan
oyun; Murathan Mungan’ın güçlü
kalemi, Reha Özcan’ın etkileyici
performansı ve yönetmenler Murat
Sarı ile Ayşegül Hardeyn’in modern
sahne yorumuyla hayat buluyor.
Müzik ve görselliğin ustalıkla
harmanlandığı bu özel yapım,
izleyenlere unutulmaz bir deneyim

vaat ediyor.
Amfitiyatro sezonunun ikinci

gecesinde, Ayvalık’ın mübadele
tarihinden ilham alan ve daha önce
37 kez kapalı gişe oynanan “Seni
Alırsa Fırtına” tiyatroseverlerle
buluşacak. Bu yaz yalnızca bir kez
sahnelenecek oyunun en büyük
sürprizi ise başrolünde usta oyuncu
Arzu Yanardağ’ın yer alacak
olması. Yanardağ, artık Ayvalık
Belediye Tiyatrosu çatısı altında bu
özel yapımda sahne almaya devam
edecek. HABER MERKEZİ

Aydın'da öğrencilerin
akademik gelişimine katkı
sağlamak ve matematik alanındaki
yeteneklerini ortaya koymak
amacıyla Liseler Arası Matematik
Olimpiyatları düzenlendi.
Olimpiyatlara Makbule Hasan
Uçar Anadolu Lisesi’ni temsilen
yarışmaya katılan Hüseyin Arda
Altaş, Fevzi Barış Sarı ve Ozan
Demirelöz’den oluşan ekip,
ilçelerini temsil eden diğer tüm
okullar arasında birinci olmayı

başardı. Öğrencilerin bu başarısı
hem okullarını hem de ilçelerini
gururlandırırken, ödülleri ve
plaketleri takdim edildi.

Kuşadası İlçe Milli Eğitim
Müdürü İbrahim Ataman
öğrencileri başarılarından dolayı
tebrik ederek, "Bu anlamlı
başarıdan dolayı öğrencilerimizi
ve emeği geçen öğretmen-
lerimizi gönülden tebrik ediyor,
teşekkür ediyorum" ifadelerini
kullandı. İHA

Oyunların geliri
eğitime aktarılacak

Adalılar ‘Matematik’ birincisi

AYVALIK AMFİTİYATROSU, SEZONU İKİ MUHTEŞEM OYUNLA AÇIYOR

BİLSEM öğrencilerinin
öyküleri kitaplaştırldı

Muğla’nın Köyceğiz Bilim ve Sanat
Merkezi (BİLSEM) öğrencilerinin
Yazarlık Atölyelerinde 3 yıl boyunca
yazdıkları öyküler ve bu öykülerden
seçkiler " "Tomurcuklarda Açan
Öyküler" adıyla kitaplaştı. Öğrencilerin,
velilerin katılımlarıyla ilk yazarlık
heyecanını yaşayan öğrenciler,
öykülerinin yer aldığı kitapları
imzalamanın gururunu yaşadı.
Kitapların oluşum sürecinde
öğrencilere yazarlık tecrübelerini
aktarmaya çalıştığını söyleyen Türkçe
Öğretmeni, yazar Erdal Kara; " Masal,
öykü, küçürek öykü ve mektup
türlerine yer verebildik" dedi. İHA

KÖYCEĞİZ 

‘Zamansız
Kadınlar’

Burhaniye’de
Araştırmacı Yazar İlknur Güntürkün

Kalıpçı’nın anlatımıyla hazırlanan ve
Burhaniyeli kadınların görsel sunumlarıyla
zenginleştirilen “Düşten Düşünceye
Zamansız Kadınlar” gösterimi, Ören Amfi
Tiyatro’da izleyiciyle buluştu.

Gösterime Burhaniye Belediye Başkanı
Ali Kemal Deveciler eşi Nuriye Deveciler ile
birlikte katıldı. Belediye Başkan Yardımcısı
Ayten Tuna, Belediye Meclis Üyeleri
Aşkıbirce Uzkurt, Çiğdem Karasakal Avcu
ve Esra Ersoy ile Uluslararası Kadınlar
Dayanışma Derneği İstanbul Şube Başkanı
Şima Sunder’in de katılım sağladığı gece
sonunda Belediye Başkan Yardımcısı
Ayten Tuna, başta Burhaniye Belediye
Başkanı Ali Kemal Deveciler olmak üzere,
Burhaniye Belediyesi Kent Tiyatrosu,
Gençlik Merkezi ve Sosyal Destek

Hizmetleri
Müdürlüğü’ne
katkılarından dolayı
teşekkür etti.

Etkinliğe katılaran
katılım belgeleri

sunuldu. İHA
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"İşime karım dedim, karıma Kavel
diyeceğim.

Ve soluğum tükenmedikçe bu
doyumsuz dünyada,

Güneşe karışmadıkça etim
Kavel Grevcilerinin türküsünü

söyleyeceğim." Hasan Hüseyin
Korkmazgil

Hasan Hüseyin Korkmazgil’in
“Kavel” şiiri, Türkiye işçi sınıfının
tarihindeki önemli bir direnişi ve bu
direnişin ruhunu yansıtan güçlü bir
edebi eserdir. Şairin kaleminden çıkan
bu dizeler, yalnızca bir grevin
hikâyesini değil, aynı zamanda işçi
sınıfının hak arama mücadelesini ve
dayanışmasını anlatır. “İşime karım
dedim, karıma Kavel diyeceğim”
ifadesi, işçi mücadelesine duyulan
derin bağlılığı ve bu mücadelenin
hayatın her alanına nasıl nüfuz ettiğini
gözler önüne serer.

1963 yılında İstanbul’da Kavel
Kablo Fabrikası işçileri, haklarını
savunmak için greve gitmişlerdir. Bu
grev, Türkiye’de işçi sınıfının toplu
sözleşme ve grev hakkı
mücadelesinde önemli bir dönüm
noktasıdır. İşçiler, kıdem esasına göre
verilmesi gereken yılbaşı
ikramiyelerinin eksik ödenmesi,
ücretlerdeki adaletsizlikler ve sendika
temsilcilerinin işten çıkarılması gibi
nedenlerle direnişe geçmiştir. Beş gün
süren bu grev, işçi sınıfının dayanışma
ve kararlılığını simgeleyen bir olay
olarak tarihe geçmiştir.

Hasan Hüseyin Korkmazgil, bu
direnişi şiirine taşıyarak işçilerin
mücadelesini edebiyatın
ölümsüzlüğüne kazandırmıştır. Şiir,
yalnızca bir olayın anlatımı değil, aynı
zamanda işçi sınıfının hak arama
mücadelesine duyulan hayranlığın ve
inancın bir ifadesidir.

Türk edebiyatının toplumcu-
gerçekçi akımının güçlü isimlerinden
biri olan Hasan Hüseyin Korkmazgil,
yalnızca bir şair değil, aynı zamanda
mücadeleci ruhu ve sanata olan
bağlılığı ile halkın gönlünde taht
kurmuş bir figürdür. Hayatı boyunca
pek çok zorlukla karşılaşmış, ancak bu
zorlukları sanatıyla aşmayı başarmış ve
edebiyat dünyasında kalıcı bir iz
bırakmıştır.  

O’nun eserlerinde baskı ve
zorbalığa karşı direnişi, halkın gücünü
ve umudu işlemiştir. Onun şiirlerinde
her zaman bir meydan okuma ve
hakikat arayışı vardır.  Bu eserler,
dönemin politik ve toplumsal
çalkantılarına tanıklık eden metinler
olmanın yanı sıra, bireysel acılarla
toplumsal gerçekleri harmanlayan
güçlü dizeler içermektedir.  

Hasan Hüseyin Korkmazgil,
yalnızca şiirleriyle değil, yaşam tarzı
ve duruşuyla da Türk edebiyatının
en özel isimlerinden biri olmuştur.
Zorluklara karşı direnen, toplumsal
adaletsizliklere karşı kalemiyle
mücadele eden bir sanatçıdır. Onun
şiirleri, sadece geçmişin değil,
bugünün ve geleceğin de sesi olmaya
devam edecektir.

HHH

Bu hafta en çok okunan kitaplar ise
şöyle; 21. Yüzyıl İçin 21 Ders- Yuval
Noah Harari, Akan Nehir Gibi-Paulo
Coelho, Leyla’nın Evi-Zülfü Livaneli,
Yaşamak- Yu Hua, İrade Terbiyesi-
Jules Payot

Tuğçe Yerdelen

Toplumculuğun
güçlü sesi EMD, kuşaklararası 

iletişime ‘ilham’ oldu
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İzmir Valisi Süleyman Elban, yangının kısa
sürede sıçrayarak büyüdüğünü ifade etti. Vali
Elban, “Hastane binası da kısmen yayılan
dumandan etkilenmiştir. Olayın ardından tüm
ekiplerimiz süratle müdahaleye başlamıştır. Şu
ana kadar hastanede tedavi gören hiçbir
vatandaşımız olumsuz etkilenmemiştir. Tüm
hastalarımız, sağlık durumları dikkate alınarak
güvenli bir şekilde diğer sağlık kuruluşlarına tahliye

edilmiştir. İtfaiye, AFAD, UMKE ve güvenlik
güçlerimiz tam koordinasyon içinde görevlerini

yapmışlardır. Yangının kontrol altına alınması için
çalışmalar kesintisiz şekilde devam etmiştir. Valiliğimiz

süreci anbean takip etmiştir. Can kaybı yaşanmamış
olması en büyük tesellimizdir. Yangından etkilenen tüm

vatandaşlarımıza geçmiş olsun dileklerimi iletiyorum"
ifadelerine yer verdi.

“Su
takviyesinde 

Dönüşüm Projesi’ne 
İZKA’dan Destek
İzmir Kalkınma Ajansı (İZKA) tarafından
yürütülen Kentsel ve Mekânsal Çalışmalar
Teknik Destek Programı’na katılan
Karabağlar Belediyesi hazırladığı proje ile
destek almaya hak kazandı. Proje, ilçede
sürdürülebilir ve afetlere dirençli kentsel
dönüşüm stratejilerinin geliştirilmesine
önemli katkı sunacak. Başkan Helil Kınay,
“Karabağlar'da kentsel dönüşüm
önceliğimiz; yaşamı da dönüştüren, planlı,
güvenli ve yerinde bir dönüşüm sürecidir”
dedi. MÜRVET KUBAY

KARABAĞLAR 

İlk buğday 
hasadı başladı
Denizli'de 2025 yılı üretim sezonunun
buğday hasadı, Sarayköy ilçesinden
başladı. İlk hasat, ilçeye bağlı buğday
üretiminin yoğun olarak yapıldığı
Beylerbeyi ve Duacılı mahallelerinde
gerçekleşti. Üreticilere bereketli bir hasat
sezonu dileyen İl Müdür Vekili Mehmet
Atmacaoğlu, "İnsan beslenmesinde temel
ve ülkemiz açısından stratejik bir ürün olan
buğdayın hasadına Sarayköy’de
başlamış bulunuyoruz. Üretim sezonunun
ülkemiz için hayırlı ve bereketli olmasını
dilerim" ifadelerini kullandı. İHA

DENİZLİ

Konak Belediye Başkanı Nilüfer Çınarlı Mutlu
da şunları belirtti: 

“Plastik malzemelerin olduğu, plastik
boruların olduğu bir depoda çıkmış yangın.
Yanında özel bir hastane var. İzmir Büyükşehir
Belediyesi itfaiyesinin çok büyük çabalarıyla
hastaneye sıçraması engellendi ama önleyici
tedbir olarak hastane boşaltıldı. İçeride hiç
hasta kalmadı. Yangın bölgesine çok
yaklaşamadık. Yangının nasıl çıktığını işin
uzmanları, bilirkişiler açıklayacaktır. İzmir
Büyükşehir Belediyesi itfaiyesi bütün ekipleriyle,
endüstriyel söndürme araçlarıyla buradaydı. Biz
Konak ve diğer ilçeler arazözlerini yolladı, su
takviyesinde bulunduk. El birliğiyle büyük bir dayanışma
ile Büyükşehir Belediyesi İtfaiyesi’nin olağanüstü
çalışmasıyla yangın kontrol altına alındı.”

Konak'ın Yenişehir Mahallesi’nde
inşaat faaliyetleri yürüten Dikkaya
Grup’a ait malzeme deposunda
meydana gelen yangın nedeniyle
bitişiğindeki Medicana Hastanesi’nde
bulunan yenidoğan ünitesi, acil ve
yatan hastalar önlem amacıyla
tahliye edildi. 

Dumandan etkilenenlerin de
olduğu ifade edilirken bölgeye çok
sayıda ambulans ve takviye itfaiye
aracı sevk edildi. Yangının çıktığı
alanda küçük çaplı patlamalar olduğu
kaydedildi. Yangına 16 itfaiye aracının
yanı sıra, İZSU ve ilçe
belediyelerinden gelen su tankerleriyle
müdahale edildi. Yangın ihbarının
itfaiyeye "ot yangını" olarak ihbar
edildiği ancak ekiplerin alana
vardığında yangının depolarda
olduğunu gördükleri öğrenildi.

Afet değil
İzmir Büyükşehir Belediye

Başkanı Cemil Tugay yangın ile ilgili
açıklama yaparak, şehir merkezindeki
tüm tesislerin elden geçirilmesi
gerektiğini belirtti. Tugay, “Bizi tabii
ki rahatsız eden şey ise şehir

merkezinde böylesi bir alanda bu
kadar büyük bir yangının çıkması.
Bununla ilgili de hepimizin mutlaka
bir araştırma yapması gerekiyor.
Bizler olası riskler açısından şehir
merkezindeki tüm tesisleri
önümüzdeki günlerde tekrar gözden
geçirmek gibi bir ödevimiz var. Bu
büyük bir felaket olmadan müdahale
eden itfaiye ve zabıta ekiplerimize
çok teşekkür ederim. Dün orman
yangınıyla ilgili bölgede
incelemelerde bulundum. Basit bir
dikkatsizlikten çok büyük bir yangın
çıktı, rüzgârla bu yangın hızlıca
yayıldı. Bugün de yine yangın
felaketini yaşadık. Önümüzdeki
günlerde de buna benzer olayların
yaşanmaması için herkesin evinde, iş
yerinde gereken önlemleri alması
lazım. Ve orman yangınlarına karşı
da herkesin dikkatli olması lazım.
Pek çok sorunla mücadele ediyoruz
ama yangınların pek çoğu insan
eliyle, insanların ihmalinden
meydana geliyor. Buna bir doğal
felaket diyemiyoruz” diye konuştu.

Ekiplerin hızlıca olay yerine
gelerek müdahalede bulunduğunu

söyleyen Tugay, “Geçtiğimiz gün
16.58’de itfaiyemize bir ihbar yapıldı.
Özel Medicana Hastanesinin
yanındaki bir depoda yangın çıktığı
ihbarı geldi ve ekiplerimiz dört
dakikada bölgeye intikal etti.
İtfaiyemiz 17.02’de müdahaleye
başladı. Eş zamanlı olarak zabıta
amirliğimizden yaklaşık 100 personel
bölgeye gelerek trafikle ilgili gereken
tüm önlemleri aldı. Yangının
hastaneye sıçramasına karşın hızlı bir
şekilde tahliye işlemi yapıldı.
Gerçekten büyük ve tehlikeli bir
yangını atlattık. Hastane ile ilgili
hiçbir risk yokken depodaki yangın
da sönmek üzere. Yangının neden
çıktığını henüz bilemiyoruz.
Hastanenin dışında depoya komşu bir
alandan çıkmış görünüyor ama asıl
nedeni henüz belli değil. Bununla
ilgili savcılık ilgili bilirkişiyi atamış.
Bilirkişi uzmanı ise incelemeye
başlamış. Yangın bir plastik
deposuna kısa sürede sıçrayacak
şekilde çıkıyor. Plastik olduğu için
alevi kuvvetli olurken koyu ve
kimyasal etkilere sahip duman

çıkıyor” dedi.

Medicana Hastanesi'nden yapılan
açıklamada da şunlar kaydedildi:
"Geçtiğimiz gün saat 17.00 sularında
hastanemizin yakınında bulunan bir
depolama alanında yangın çıkmıştır.
Yangın, hastanemiz kaynaklı olmayıp
alevlerin hastane binamıza sıçradığı
yönündeki iddialar gerçeği
yansıtmamaktadır. Olayın ardından
çok sayıda itfaiye ekibi hızlı bir
şekilde müdahale ederek söndürme
çalışmalarına devam etmektedir.
Herhangi bir riskin önüne geçebilmek
adına, tamamen önleyici bir tedbir
olarak hastalarımızın güvenli şekilde
tahliyesi tamamlanmıştır."

Hastalar etkilenmedi
Sağlık Bakanlığı’ndan yapılan

konuya ilişkin açıklamada, “İzmir
Konak’taki özel bir hastanenin
yanında çıkan yangın nedeniyle
hastanede tedavi gören hiçbir hasta
olumsuz etkilenmemiştir. Tedbiren
tüm hastaların nakli
gerçekleştirilmekte olup,
hastalarımızın durumu ve yangının
seyri yakından takip edilmektedir”
denildi. HABER MERKEZİ

İzmir Özel Medicana Hastanesi’nin yanındaki bir plastik deposunda çıkan yangınla ilgili  açıklama yapan
Büyükşehir Belediye Başkanı Dr. Cemil Tugay, kentte tüm tesislerin elden geçirilmesi gerektiğini vurguladı

‘Tehlikeli bir
yangını atlattık’
‘Tehlikeli bir
yangını atlattık’
‘Tehlikeli bir
yangını atlattık’
‘Tehlikeli bir
yangını atlattık’
‘Tehlikeli bir
yangını atlattık’
‘Tehlikeli bir
yangını atlattık’

Bornova Belediyesi Büyükpark’ta
düzenlediği “Bornova Çevre
Şöleni” ile geri dönüşüm bilincini ve
sürdürülebilir yaşamı eğlenceli
etkinliklerle bir araya getirdi.
Katılımcılar, hem çevresel etkilerini
sorguladı hem de sürdürülebilir
çözümleri deneyimledi. Pil, atık yağ
gibi geri dönüştürülebilir atık getiren
katılımcılara sürpriz hediyelerin
dağıtıldığı alanda çocuklar için
"Kendini Sulayan Saksı Atölyesi"
büyük beğeni toplarken, “Yaşayan
Elbiseler Sergisi” ile moda ve çevre
bilinci bir araya geldi.
Bornova Belediye Başkanı Ömer

Eşki, çevre bilincinin yalnızca özel
günlerde değil, her an yaşatılması
gereken bir sorumluluk olduğuna
dikkat çekti. Çevre mücadelesinin,
sadece bugünün değil, gelecek
nesillerin hakkı olduğunu belirten
Başkan Eşki, “Bornova Belediyesi
olarak geri dönüşüm, iklim adaleti
ve sürdürülebilirlik konularında
örnek adımlar atıyoruz. Bugün
burada, sivil toplumla, gençlerle ve
çocuklarla birlikte doğaya kulak
verdik. Bornova’dan tüm
Türkiye’ye örnek olacak bir çevre
hareketini birlikte başlatıyoruz”
dedi. HABER MERKEZİ

Sivrisinekle etkin
mücadele sürüyor
Konak Belediyesi Temizlik İşleri
Müdürlüğü ekipleri 111 mahallede
sivrisineklere karşı mücadele başlattı.
Vatandaştan gelen yoğun talebi de
dikkate alan ekipler, her gün 3 vardiya
halinde ilaçlama yapıyor. Temizlik İşleri
Müdürlüğü ilaçlama ekipleri, sivrisinekle
mücadele için her gün 3 vardiya halinde
çalışıyor. 111 mahallede bölgelere
ayırarak yapılan ilaçlamada Sağlık
Bakanlığı’nca onaylı ve güvenli malzeme
kullanılıyor. NİSAN GÜÇLÜ

KONAK 

Bornova’da çevre şöleni yaşandı
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İran–İsrail Çatışması ve Yeni
Jeopolitik Gerilim İsrail ile İran
arasında üçüncü gününe giren
çatışmalar, artık geleneksel askerî
karşılaşmanın ötesine geçmiş
durumda. Bölgeden gelen
görüntüler, yıkılmış binalar ve panikle
koşan sivillerin ötesinde; çok daha
derin ve uzun vadeli bir dönüşümün
habercisi olabilir. 

Bu yaşananlar, yalnızca Tel Aviv
ile Tahran arasında değil; uluslararası
sistemin ne kadar kırılgan,
diplomatik kapasitenin ne kadar
daralmış olduğunu da yüzümüze
çarpıyor. İsrail’in saldırılarında seçtiği
hedefler (nükleer tesisler, komuta
merkezleri, üst düzey isimler)
yalnızca İran’ın nükleer programını
durdurmaya değil, rejimin askeri
kapasitesini ve karar alma
mekanizmalarını da felce uğratmaya
yöneliktir. 

Bu; askeri bir operasyon olmanın
ötesinde, doğrudan rejimin sinir
uçlarına yapılan stratejik bir
müdahaledir. Bu müdahalenin
arkasında doğrudan ABD’nin askeri
varlığı görünmese de İsrail’in yalnız
hareket etmediği çok açıktır.
Washington yönetimi, görünürde
temkinli ve mesafeli duruyor ancak,
sahadaki bilgi, teknoloji ve savunma
desteği, kapalı kapılar ardında iş
birliği yapıldığının resmidir. Ne var ki
yaklaşan başkanlık seçimleri, iç
politik dengeler ve toplumsal
yorgunluk, ABD’nin aktif bir savaşa
girmesini zorlaştırıyor. Böylece,
yalnızca İsrail değil, Amerikan dış
politikası da bölgedeki sınırlarını test
ediyor.

Çatışmanın başka bir boyutu
enerji. İran’ın Güney Pars sahasına
yapılan saldırı ve Hürmüz
Boğazı’nda yükselen tehdit, dünya
ekonomisinin kırılgan damarlarına
yönelmiş bir baskıyı beraberinde
getiriyor. Petrol ve doğalgaz
fiyatlarındaki artış, yalnızca bir
ekonomik reaksiyon değil, aynı
zamanda jeopolitik dalga etkisinin
de ilk halkaları. Enerjiye bağımlı
ülkeler, bu krizi yalnızca
Ortadoğu’da yaşanan bir gerilimden
ziyade kendi evlerine sirayet eden bir
belirsizlik olarak okuyor. 

Peki ya diplomasi? 
Ne yazık ki, bu alanda tablo daha

da karanlık. Birleşmiş Milletler’in
çağrıları etkisiz, Avrupa Birliği sessiz,
bölgesel aktörlerin ise inisiyatif
alacak gücü ve koordinasyonu yok.
Türkiye ve Katar gibi ülkeler
arabuluculuğu teklif etse de bu
girişimlerin henüz etkili bir masaya
dönüştüğü söylenemez. Dahası;
dönüşeceği de belirsiz ! 

Bu sessizlik, sadece çatışmayı
değil, uluslararası düzenin
yönsüzlüğünü de açığa çıkarıyor.
Bugün geldiğimiz noktada, İran–
İsrail çatışması sıradan bir kapışma
değil; küresel kırılganlığın, diplomatik
daralmanın ve enerji merkezli yeni bir
soğuk savaş senaryosunun ayak
sesidir. Diplomasi bu yangını
söndüremezse, geleceğin tarihi bu
günleri bir dönüm noktası olarak
yazacaktır. 

Peki Türkiye nerede duruyor? 
Bu çatışma, Türkiye açısından

sadece dış politik bir gelişme değil,
doğrudan etki potansiyeli taşıyan
çok boyutlu bir krizdir. İran sınır
komşusu; İsrail, NATO
müttefiklerinin yakın ortağı. Türkiye
ise bu iki eksen arasında hem denge
kurmak, hem de krizi yöneten değil
yönlendiren bir aktör olmak
zorundadır. Enerji güvenliği
açısından bakıldığında, Hürmüz
Boğazı’ndaki riskler Türkiye'nin
enerji ithalatını ve fiyatlarını doğrudan
etkileyebilir. Diplomatik
düzlemdeyse, Türkiye arabuluculuk
rolüne talip olabilir. Fakat bu; güçlü
ve tutarlı bir dış politika gerektirir.
Ayrıca çatışmanın Suriye ve Irak’taki
vekil aktörler üzerinden yayılması,
Türkiye'nin sınır güvenliğini de riske
atar. 

Kısacası, Ankara bu krizi bir
jeopolitik pasiflik alanı değil,
diplomatik inisiyatif fırsatı olarak
değerlendirmeli. Aksi takdirde,
yaşananlar sadece izlenen değil,
hissedilen bir çatışmaya dönüşebilir.

Nazlı Akyüz

Ortadoğu'nun
kırılgan eşiği 

İBB Avrupa Birliği ve Dış Politika Komisyonu BaşkanıİBB Avrupa Birliği ve Dış Politika Komisyonu BaşkanıİBB Avrupa Birliği ve Dış Politika Komisyonu BaşkanıİBB Avrupa Birliği ve Dış Politika Komisyonu BaşkanıİBB Avrupa Birliği ve Dış Politika Komisyonu BaşkanıİBB Avrupa Birliği ve Dış Politika Komisyonu Başkanı

Balçova’da hızlı hizmet için dijital belediyeciliğe adım atıldı 

‘Minibüsçülüğü hak
ettiği yere taşıyacağız’

İzmir Minibüsçüler Odası, Ocak
ayında sandığa gidiyor. Bu seçim,
geçmişten farklı olarak Türkiye'de
ise bir ilke imza atacak. İzmir’de bir
kadın, minibüsçülük gibi erkek
egemen bir alanda Oda
Başkanlığı’na aday oldu. Hem
mesleği hem de vizyonuyla
dikkatleri üzerine çeken 45
yaşındaki Hatice Korkmaz, İzmir
Karşıyaka doğumlu ve iki çocuk
annesi. 16 yaşında araba kullanmayı
öğrenen ve minibüsçülüğü
babasından devralan Korkmaz için
minibüsçülük sadece bir iş değil,
aynı zamanda bir yaşam biçimi
olmuş. “Minibüsçülük bizim için
sadece geçim kaynağı değil, aynı
zamanda helal kazançla
büyüttüğümüz bir hayat.
Çocuklarımı da bu işle büyüttüm.
Manevi değeri bizde çok büyük”
ifadelerini kullanan Korkmaz, 23 yıl
önce kaybettikleri babalarının
mesleğini bir emanet gibi gördüğünü
belirterek, mesleğe olan
bağlılıklarını şu sözlerle anlattı:

“Babamızın emaneti olarak
gördük. Zamanla başka işler yaptık
ama minibüsün değeri bizde başka.”

Kooperatif kuracak
Hatice Korkmaz’ın adaylığı

sadece bir yenilik değil, aynı
zamanda bir dönüşümün de

habercisi. Kadınların bu sektörde
daha çok yer alması için projeler
hazırlayan Korkmaz, bu konuda
ciddi adımlar atmaya kararlı
olduğunu vurguladı. Korkmaz,
“Kadınlar bu sektörde neden yer
almasın? Kooperatif kurmak
istiyorum ve burada kadınlarla
birlikte çalışmak istiyorum” dedi.

İzmir Minibüsçüler Odası’nın
yerini değiştirmeyi ve daha iyi bir
hizmet altyapısı kurmayı hedefleyen
Korkmaz, kadın şoförlerin sektöre
kazandırılması için eğitim planları

hazırlığında olduğunu ifade ederek
“Odamızın yerini değiştirmek
istiyoruz. Kaliteyi artırarak, kadın
şoförlere özel eğitimler
düzenleyeceğiz” diye konuştu.

Başkan seçilmesi halinde
Korkmaz’ın projeleri arasında
Kentkart uygulaması, bazı hatların
otobüse dönüştürülmesi ve şeffaf
yönetim ilkeleri de yer alıyor.

“Otobüs olarak bazı hatları
düşünüyoruz. Kentkart
uygulamasıyla yolcular için kolaylık
sağlayacağız. Odamızda avukatımız

olacak, kimse sahipsiz kalmayacak”
diyen Korkmaz, yolcuların özellikle
şoför davranışlarıyla ilgili
şikâyetlerine dikkat çekti. Bu konuda
araç içi sistemleri etkin kullanmak
ve hizmet kalitesini artırmak
istediklerini belirten Korkmaz,
şunları söyledi: “Yolcu çok
şikayetçi. Bu en büyük sorunlardan
biri. Araçlarımızda GPRS
(görüntüleme sistemleri) zaten var.
Ama biz hizmet sektörüyüz,
yolcuların rahatsız olmasını
istemiyoruz.” 

İzmir ve Türkiye’de bir ilk. Minibüsçü Hatice Korkmaz, Oda Başkanlığı’na aday oldu. Korkmaz,
“Minibüsçülük babamızdan  kalan bir emanet. Şimdi kadınlar için de direksiyon zamanı” dedi

BÜYÜKŞEHİR BELEDİYE BAŞKANI, BUCA’NIN EN İŞLEK NOKTASI ŞİRİNYER’DE SAHAYA İNDİ

İzmir Büyükşehir Belediye Başkanı
Dr. Cemil Tugay, İzmir’in en büyük
ilçesi Buca’nın sorunlarını teker teker
sahada çözmeye devam ediyor. Buca
Hasanağa Bahçesi’nin dönüşümü,
Evka-1 bölgesindeki yol ve asfalt
yenileme çalışmaları, Üçkuyular
Meydanı trafik düzenlemesi,
Yedigöller Tesisi, Özmen Caddesi ve
Fırat Yılmaz Çakıroğlu parkındaki
iyileştirmeler gibi çok sayıda çalışmanın
hayat bulduğu Buca’da yeni yatırımlar
hız kesmiyor. Başkan Dr. Cemil
Tugay, son olarak Buca’nın en işlek
noktası Şirinyer’de sahaya inerek
inceleme yaptı, bölgedeki ekmek fırınını
ziyaret ederek askıda ekmek
uygulamasına destek verdi. Başkan Tugay’a
İzmir Büyükşehir Belediyesi Genel Sekreter
Yardımcısı Çağatay Güç, Park ve Bahçeler Dairesi
Başkanı Halit Çelik ile Fen İşleri Dairesi Başkanı
Sercan Kahya eşlik etti.

Başkan Tugay’ın Şirinyer turunda ilk ziyareti
Menderes Caddesi ve Mehmet Akif Caddesi

kesişiminde yer alan Beyazıt Aykut Parkı oldu.
Otobüs durağı, İZBAN istasyonu ve iş merkezlerinin
tam ortasında yer alan parkın eksiklerini inceleyen
Başkan Tugay, Bucalıların parkla ilgili şikayet ve
taleplerini dinledi. 

Parkın halk tarafından daha etkin ve güvenle
kullanımı için düzenleme yapacaklarının müjdesini
verdi.  Park ve Bahçeler Dairesi Başkanlığı tarafından

alanda yürütülecek yenileme
çalışmaları kapsamında Beyazıt
Aykut Parkı’nın oturma alanları
ve sert zemini yenilenecek. Parkın
aydınlatması artırılacak, alan içindeki
atıl havuz restore edilerek aktif hale
getirilecek. Çevre temizliği ve
düzenlemesinin ardından parka
tuvalet konacak. Yeşil alanlarda ise
peyzaj düzenlemesi yapılacak.

Beyazıt Aykut Parkı’nın
ardından 504 Sokak, Mehmet
Akif  ve Menderes caddelerinde de
inceleme yapan Büyükşehir Belediye
Başkanı Cemil Tugay, yol ve
kaldırımların onarılacağını, dar
kaldırımların genişletilerek, yolların

araç geçişine göre düzenlenmesi için ekiplerin
çalışmalara başlayacağını söyledi. 

Başkan Tugay, saha turu kapsamında Şirinyer esnafı
ve vatandaşlarla sohbet etti. Kısa sürede hayata geçirilen
düzenlemeler için Bucalılardan destek mesajları alan
Başkan Tugay, ekmek fırınını ziyaret ederek askıda
ekmek uygulamasına destek verdi. SİMGE AKBULUT

Tugay’dan askıda ekmeğe destek

İzmir’in kadın dostu bir minibüsçülük
sistemine sahip olması gerektiğini
vurgulayan Korkmaz, hem kadın şoför
sayısını artırmak hem de sektöre
modern bir bakış kazandırmak istediğini
söyledi. “Kadın isterse başarır. Kadın
şoförlere güveniyorum. Mesleğimizi
eskisi gibi en iyi yerde görmek isterim”

diyen Hatice Korkmaz’ın adaylığı,
sadece İzmir için değil, Türkiye
genelinde de minibüsçülük alanında
kadın temsilinin güçlenmesi adına
önemli bir adımın öncüsü olacak.
Seçime aylar kala, sektördeki
dengelerin nasıl değişeceğini ise zaman
gösterecek.

Balçova Belediyesi,
hizmetleri hızlandırmak ve
kolaylaştırmak için dijitalleşme
atağı başlattı. Bu amaçla
coğrafi bilgi sistemine geçiş
yapmaya hazırlanan
belediyenin tüm verileri dijital
ortama aktarıldı. Vatandaşa
hizmet binasına gelmeden
belediye web sitesi üzerinden
imar durum sorgulaması
yapma imkanı da sunan
sistem sayesinde personelin

pek çok işi kolaylaşacak ve
hızlanacak. Belediye meclis
salonunda coğrafi bilgi
sisteminin tanıtıldığı toplantıya
katılan Balçova Belediye
Başkanı Onur Yiğit,
“Hedefimiz ilçemizi daha
yaşanabilir bir hale getirmek.
Bunu sağlayabilirsek başarılı
olabiliriz. Ayrıca akıllı ve güvenli
şehir hedefimiz de var. Tüm
bunlar için çalışıyoruz.
Teknoloji ve dijitalleşmenin

gerisinde kalamazdık. Bu
nedenle ilçemizde ilk kez
coğrafi bilgi sistemini hayata
geçiriyoruz. Bu amaçla
planlarımız verilerimiz sisteme
girildi. Tüm ilçemiz boyutlu
olarak fotoğraflandı. Bu sistem
sayesinde dijital ortamda tüm
taşınır ve taşınmaz ile
sokaklarımızı anında
görüntüleyebileceğiz.
Balçova’mıza hayırlı olsun”
diye konuştu. HABER MERKEZİ 

Minibüs direksiyonu
kadın adaya emanet!
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Mürvet Kubay
bilgi@egesaati.com.tr

ÖZEL HABER
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CHP İzmir’de yeni
görevlendirmeler

Cumhuriyet Halk Partisi İzmir İl
Yönetim Kurulu, İl Başkanı Şenol
Aslanoğlu başkanlığında haftalık
olağan yönetim kurulu toplantısını
gerçekleştirdi.

Yapılan toplantıda il yönetim
kurulu görev değişiklikleri yapılırken,
Aslanoğlu tarafından il başkan
yardımcılıklarındaki değişiklikler
hakkında il yönetimine bilgi verildi. 

CHP İzmir il yönetiminde
Aslanoğlu tarafından yapılan görev
değişiklikleri sonrasında; İdari ve Mali
İşlerden Sorumlu Başkan
Yardımcılığı görevine İl Yönetim
Kurulu Üyesi Sema Kayıran
Çuhadaroğlu, Bakırçay Bölgesi
Örgütlerden Sorumlu İl Başkan
Yardımcılığına İl Yönetim Kurulu
Üyesi Zeki Çağın,2. Bölge Yerel
Yönetimlerden Sorumlu İl Başkan
Yardımcılığına İl Yönetim Kurulu
Üyesi Adnan Alabay, Yarımada
Bölgesi Yerel Yönetimlerden
Sorumlu İl Başkan Yardımcılığına İl
Yönetim Kurulu Üyesi Asena Karcıer,
Güzelbahçe Balçova ve Narlıdere
ilçeleri Örgütlerden Sorumlu İl
Başkan Yardımcılığına İl Yönetim
Kurulu Üyesi Arda Işık, Güzelbahçe
Balçova ve Narlıdere ilçeleriYerel
Yönetimlerden Sorumlu İl Başkan
Yardımcılığına İl Yönetim Kurulu
Üyesi Abdurrahman Batihan,
Sendikalardan Sorumlu İl Başkan
Yardımcılığına İl Yönetim Kurulu
Üyesi Samet Yıldız getirildi.

CHP İzmir İl Başkanı Aslanoğlu
yönetim kurulu toplantısı sonrası
yaptığı açıklamada uyumlu ve
çalışkan bir yönetim olduklarını ifade
ederek “Tüm arkadaşlarım aldıkları
görevleri fedakarca yerine
getiriyorlar. Yeni yaptığımız
değişikliklerde de arkadaşlarımın
başarılı olacağına ve fark yaratacak
işlere imza atacaklarına inancım
tamdır” dedi. HABER MERKEZİ

Ferdi Zeyrek için
lokma döküldü
yemek ikram edildi

CHP İzmir İl Başkanlığı vefat
eden Manisa Büyükşehir Belediye
Başkanı Ferdi Zeyrek için il
başkanlığı önünde hayır lokması
döktürdü. CHP İzmir İl Başkanı 
Şenol Aslanoğlu, “Ferdi başkanımız
gerçekten çok erken kaybettiğimiz,
her ölüm erkendir tabi ama
Ferdi Başkanımızın kaybı hepimizi
çok derinden yaraladı, dağladı.
Siyasette yeri dolması zor bir
kardeşimiz. Ferdi ile ilgili
söyleyeceğimiz bütün sözler eksik
kalıyor. Toprağı bol olsun yattığı yer
incitmesin. Onun anıları da bizim
mücadelemize ışık tutacaktır” dedi.

‘Ölümü çok erken oldu’
Konak Belediyesi, geçirdiği kaza

sonucu hayatını kaybeden Manisa
Büyükşehir Belediye Başkanı Ferdi
Zeyrek’in anısına belediye binası
önünde ücretsiz yemek ikramında
bulundu. yemek hayrına Konak
Belediye Başkanı Nilüfer Çınarlı
Mutlu’nun yanı sıra CHP Konak İlçe
Başkanı Ozan Ali İlgazi, CHP İl ve İlçe
Yöneticileri, Konak Belediye Meclis
Üyeleri, sivil toplum kuruluşlarının
temsilcileri, partililer, muhtarlar ve
çok sayıda vatandaş katıldı. Mutlu ve
İlgazi tarafından ikram edilen
yemekleri alırken Ferdi Zeyrek’e
dualar eden vatandaşlar, onun
vefatından dolayı duydukları derin
üzüntüyü ve kendisine olan
sevgilerini dile getirdiler. Öte yandan
belediye tarafından ikramın yapıldığı
alana Ferdi Zeyrek’in fotoğrafının yer
aldığı ‘Unutmayacağız’ yazılı dövizler
konuldu. Zeyrek’in kaybından
duyduğu üzüntüyü dile getiren
Mutlu, “Ferdi Zeyrek, benim çok eski
arkadaşımdı. Her ölüm erkendir ama
Ferdi’nin ölümü çok erken oldu.
Ailesine bir kez daha sabırlar
diliyorum” dedi. HABER MERKEZİ

İZMİR

ASLANOĞLU AÇIKLADI

MANİSA’DA AK PARTİ ADAY ÇIKARMADI, KRİTİK SEÇİM İLK TURDA BİTTİ

Manisa Büyükşehir
Belediyesi'nin efsane Başkanı Ferdi
Zeyrek, 6 Haziran'da evinde elektrik
akımına kapıldığı kaza sonucu 9
Haziran'da hayatını kaybetmişti.
Zeyrek'in ölümüne ilişkin başlatılan
soruşturma sürerken, Manisa
Büyükşehir Belediye Meclisi, yeni
başkanını belirlemek amacıyla dün
saat 14.30'da olağanüstü toplandı.

AK Parti aday çıkarmadı
Çoğunluğunu CHP'li üyelerin

oluşturduğu mecliste AK Parti
Manisa İl Başkanı Süleyman Turgut,
Zeyrek'in vefatı nedeniyle yapılacak
başkanlık seçiminde aday
çıkarmayacaklarını açıklamıştı. 

CHP'li adaylar arasında
Anıl Ceylan, Besim Dutlulu ve
Semih Balaban’ın isimleri ön
plana çıkmıştı. Belediye meclisi,
yapılan gizli oylama sonucunda
Besim Dutlulu’yu Manisa’nın
yeni Büyükşehir Belediye 
Başkanı olarak seçti. CHP’nin 62,
AKP’nin 14, MHP’nin 12, 
YRP’nin 1 üyesi bulunan mecliste
oylamaya 87 üye katıldı. Besim
Dutlulu’ya 85 oy çıktı.  

Oylama sonrası açıklama yapan
Başkan Besim Dutlulu, “Böyle bir
göreve talip olunmaz, böyle bir
görev istenmez dedik ama bu görevi
de birinin yapması lazım, hayatın
gerçekleri var. Genel Başkanımıza

bıraktık, kimse ne kulis yaptı 
ne başka bir şey. Biz işimizi 
yaptık, yasımızı tuttuk, 
Zeyrek Başkanımızın bir hayali
vardı, hiçbirimiz onun yerini
doldurmak için gelmedik. Bu bir
bayrak taşıyıcılığıdır. Onun 
yarım bıraktığı hayalleri
gerçekleştireceğiz. Daha güzel
Manisa hayali vardı, o hayalleri 
için bir adım atabilirsek ne 
mutlu. Genel Başkanımız, 
‘Yerine gelecek kişi Manisa’ya
sahip çıkacak, onun misyonuyla
siyasi parti ayrımı yapmadan
hizmet, Zeyrek’in ailesi ona 
emanet olacak’ dedi. Kimsenin
şüphesi olmasın, biz bunları 

yapmak için çok çalışacağız.
Çalışanlarımıza da şunu
söylüyorum, tabii ki yasını tutacağız
ama onu mutlu etmek için hepimizin
çok çalışması lazım. Onun kurduğu
sistem var, devam edecek. Lütfen
Ferdi Başkan bizi görüyor gibi
çalışalım. AK Parti ve MHP’ye de
teşekkür ediyorum, birlikte
çalışacağız. Manisa bize emanet,
elimizden geleni yapacağız,
hepinizden de destek bekliyorum.
Herhangi bir tebrik ziyaretine
gerek yok, çünkü kutlanacak hiçbir
şey yok. Keşke Ferdi Başkan
yaşasaydı ve biz de Akhisar'da
devam etseydik” açıklamasında
bulundu. HABER MERKEZİ

2019 ve 2024’te
Akhisar’a Başkan oldu
Besim Dutlulu, 31 Mart 2019 Yerel
Seçimleri’nde CHP’nin adayı olarak
girdiği Akhisar Belediye Başkanlığı’nı
yüzde 55.40 (61 bin) oy alarak kazandı. 5
yıllık görevinin ardından Akhisar halkının
takdirini kazanan Dutlulu, 31 Mart 2024
Yerel Seçimleri’nde yüzde 59.27 (66 bin)
oy oranı ile bir kez daha Başkan seçildi.
Başkanlık görevi süresi boyunca Akhisar
halkının ihtiyaçlarına yoğunlaşarak ilçeyi
daha yaşanabilir bir hale getiren Dutlulu,
2019’dan bu yana birçok projede
Akhisar’a önemli katkılar sağlayarak
çalışmaları ile kentin gelişimine büyük
katkı sağladı. Akhisar’ı ilgilendiren çok
önemli süreçlerde ilçenin ve ilçe halkının
hakkını savunan bir çizgide yer aldı. 

Özel: Bu kadar da 
vicdansızlık olur mu?

"Akın Gürlek"
davasında 2. kez hakim
karşısına çıkan Ekrem
İmamoğlu'nun
duruşmasını izleyen ve
İmamoğlu'nu Silivri'de
ziyaret eden CHP lideri
Özgür Özel, çıkışta
gazetecilere açıklamalarda
bulundu. Özel,
"Duruşmayı takip ettik.
Ardından da hem
kendisini hem de çok
sayıda belediye
başkanımızı, belediye
meclis üyesi, bürokrat
arkadaşlarımızı ziyaret
ettim Silivri'de. Tabii çok
sayıda basın mensubu
arkadaşımız duruşmayı
takip etti. O detaylar
mutlaka haberleşiyor.
Ama kendi adıma şunu
söylemeliyim. Olayları ilk
andan itibaren doğrudan
yaşayan, takip eden
yaşananları kamuoyuna
uygun bir dille mümkün
olduğunca en yalın bir
şekilde anlatmaya çalışan
Cumhuriyet Halk
Partisi'nin Genel Başkanı
olarak ben Ekrem
Başkan'ın tarihsel süreci
içinde anlattığı olayları
peşi sıra dinlediğimde ben
dahi ya unutuyoruz
bunların bazılarını.
Normalleşiyor bazı

şeyler... Ama bu kadar da
olur mu? Bunları
unutmamak lazım,
unutturmamak lazım. Bu
kadar da düşman hukuku
olur mu? Bu kadar da
haksızlık olur mu? Bu
kadar vicdansızlık olur
mu? Bu kadar kötülüğü
nerede biriktirmiş bunlar?
Türkiye'de bu kadar
kötülüğü, bu kadar kini
öğreten ne bir kreş 
var, ne ilkokul, ne 
Anadolu Lisesi, ne İmam
Hatip Lisesi. Bu kadar
kötülüğü, bu kadar
fenalığı, bu kadar kini
nerede büyütmüşler?
Nerede organize
ediyorlar? Bunları hem
hayata geçiriyorlar hem
sonra eve gidip eşlerinin,
çocuklarının yüzlerine
nasıl bakıyorlar diye
gerçekten çok üzüldüm"
dedi. Özel, önceki dönem
CHP genel Başkanı Kemal
Kılıçdaroğlu’nun Silivri
ziyaretinde Ekrem
İmamoğlu’na kurultayda
bir şaibe görmediğini
söylediğini belirterek,
"Genel başkan demiş,
'Olur mu ben video
çektim, kurultayın
tertemiz olduğunu
söyledim'’’ ifadelerini
kullandı. HABER MERKEZİ

Yaşamını yitiren Manisa Büyükşehir Belediye Başkanı Ferdi Zeyrek’in yerine başkanlık görevini
yürütecek isim Akhisar Belediye Başkanı Besim Dutlulu oldu. Meclisten Dutlulu’ya 85 oy çıktı

‘Milletin gönlünden
beni silemeyeceksiniz’

Tutuklu İstanbul
Büyükşehir Belediye Başkanı
Ekrem İmamoğlu, Akın
Gürlek'e yönelik sözleri
nedeniyle yargılandığı davanın
ikinci duruşmasına çıktı.
İmamoğlu, Silivri'deki
duruşmaya fiziksel olarak
katılırken çok sayıda avukat,
parti temsilcisi ve yurttaş da
davayı takip etmek için
Silivri'deydi. İmamoğlu
savunmasında "Ülke yanıyor.
Ekonomi çökmüş. Millet
umutsuz. Çocuklar ağlıyor.
Ama siz hâlâ cezalandırma
peşindesiniz. Resmim yasak,
sesim yasak, sosyal medya
yasak… Ama bilin ki milletin
gönlünden beni silemezsiniz"
dedi. 

İstanbul Büyükşehir
Belediyesi'ne (İBB) yönelik
soruşturma kapsamında
tutuklanarak görevden alınan
İBB Başkanı Ekrem
İmamoğlu hakkında İstanbul
Cumhuriyet Başsavcısı Akın
Gürlek'e yönelik sözleri
nedeniyle açılan davanın ikinci
duruşması dün Silivri'de
görüldü.

Sanık müdafilerine esasa
dair mütalaayı incelemeleri
için 10 günlük süre verildi.
Duruşma, 16 Temmuz

Çarşamba saat 10.00'a
ertelendi.

Yaklaşık 55 dakika
savunma yapan İmamoğlu, ara
karar için 5 dakika ara
verildiği sırada jandarma
tarafından salondan çıkarılmak
istenince “Çıkmak
istemiyorum, zorla götürün
beni” diyerek tepki gösterdi ve
yerine oturdu. 

“Bilin ki siz beni bu
milletin gönlünden
silemeyeceksiniz” sözünü
izleyiciler alkışlayınca hakim,
salonu boşaltabileceği
uyarısını yaptı. 

Gazetecilerle de sohbet
eden İmamoğlu, kilo kaybına
ilişkin “İnsanların bedeni

zayıflasın, karakteri
zayıflamasın” dedi; CHP
Genel Başkanı Özgür Özel
için de “Pırlanta gibi bir
liderimiz var” ifadelerini
kullandı.

İstanbul Büyükşehir
Belediye Başkanı Ekrem
İmamoğlu hakkında İstanbul
Cumhuriyet Başsavcısı Akın
Gürlek ile ilgili "Senin
evlatlarını bile bu
muamelelerden kurtarmak için
seni yöneten aklı bu milletin
zihninden söküp atacağız.
Söküp atacağız ki senin
evlatlarının kapısına kimse
dayanmasın" sözleri nedeniyle
soruşturma başlatılmıştı.
HABER MERKEZİ

517 Haziran 2025 SalıHABERLER

Meclis, Dutlulu’yu
yeni başkan seçti

Emir’den MHP’li Yıldız’a jet yanıt
Ekrem İmamoğlu’nun duruşmasında,
mahkeme salonunun içinde ve girişinde
İmamoğlu’na destek sloganları atılması
MHP’nin tepkisini çekti. MHP’li Feti Yıldız,
“Eskiden politikacılar hâkim huzuruna
çıktığında yere bakardı, şimdi sloganlar,
zılgıtlar, alkışlar…” sözleriyle süreci
eleştirdi. CHP Grup Başkanvekili
Murat Emir ise TBMM’de düzenlediği
basın toplantısında bu sözlere şu
yanıtı verdi:

“Sayın Feti Yıldız’ın önce düşünmesi
gereken, niye bu hale geldiğimizdir.
Sandığı çalıyorsunuz. Demokrasiyi
çalıyorsunuz. Ekmeği çalıyorsunuz.
Halkın her şeyini çalıyorsunuz. Bir de
belediye çalıyorsunuz. Gaziosmanpaşa
Belediyesi'nin nasıl çalındığını hepiniz
gördünüz. Bunun için işlem yapıyorlar,
alelacele kaybetmiş AKP'ye belediye
hediye ediyorlar. Bunun için mi yüzümüz
kızaracağız? Bunun için mi utanacağız?’’
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Biri,
Yahudiliğin …
Biri,
Müslümanlığın yandaşı …
Dinlerin getirisiyle,
Sömüren ve sömürülen

toplumların devletlerinin savaşı …
Ama İsrail’in farkı var ?
Emperyalist Amerika’nın

yavrusu konumunda olup,
Ortadoğunun patronluğuna

talip …
ANCAAAK !!!…
İslami toplumlar için savaşın,
Pekte önemi yok gibi,
Çünkü !
Değişen bir durum olmuyor …
Yöneten zenginler,
Gavur dedikleri batının

icatlarından faydalanarak
yaşamlarını sürdürüyorlar..

Fakir ile,
İki çağrıda birleşiyorlar ?
EZAN,
Zenginlerin,
Fakirleri uyutma ve  uyuşturma

çağrısı …
SELA,
Fakirleri,
Ölüm yolculuğuna uğurlama

çağrısı …
HHH

Dedim ya !
Savaş olsa ne yazar ?…
Tüm İslami devletler ve

yönettikleri toplumlar,
İngiliz ve Amerikan biatkarları

…
İran eski Cumhurbaşkanı
Ahmedinecat,
“ İsrail’e karşı istihbarat

örgütü kurduk,
Başına atadığımız kişi İsrail

ajanı çıktı “ dedi …
Sebebi açık ?
İslami cihat örgütlerinin

tamamında,
Din eksenli,
Yahudi hayranlığı yatıyor …
BAKIN ?
İran - İsrail savaşı devam

ederken,
Suudi Arabistan
Mısır
Ürdün
Kuveyt
Suriye
Birleşik Arap Emirlikleri,
Hepsi İsrail’den yana taraf

oldular …
Tıpkı,
Kaddafi’nin…
Arafat’ın…
Saddam’ın…
Esad’ın…
Aynı şekilde yalnız bırakılıp yok

oldukları dönemler gibi …
HHH

Elbette SAVAŞLAR,
Kan dökümü, ölümler demek

…
Elbette,
Savaşlar hiç bir zaman

olmasın !…
HHH

Ama,
İran - İsrail savaşının sonucu

belli ?…
İsrail’in zenginine,
Petrol yatakları…
Fakirine,
Ortadoğu toprakları düşecek

…
İran’ın zenginine,
Batıda yaşamak …
Fakirine ise,
Sela çağrısıyla ÖLÜM

düşecek …
HHH

PEKİİ !!…
Sonucun sonucunda,
Anadolu coğrafyasındaki,
Türkiye Cumhuriyetine ne

düşecek derseniz ?…
ATATÜRK CUMHURİYETİNİ
Millet ve devlet,
Korursa …
Bilimi- sanatı rehber edinerek,
Laik,
Sosyal hukuk yaşamı devam

edecek …
Değilse,
Afganistan
Suriye örneğinde olduğu gibi,
Din baskılı
Ortadoğulu yaşam gelecek …

İsmet Orhan

İran- İsrail savaşı
olsa ne yazar ki?

6 17 Haziran 2025 Salı gÜnCel

İsrail-İran hattındaki
saldırılar dördüncü gününde
devam ederken, İsrail
Başbakanı Binyamin
Netanyahu'dan gerilimi
tırmandıran bir açıklama daha
geldi. Öğlen saatlerinde İsrail
Savunma Kuvvetleri Sözcüsü
Tuğgeneral Effie Defrin'in
'Tahran açıklamasının'
ardından Netanyahu da İran'ın
başkenti Tahran hakkında
çarpıcı değerlendirmelerde
bulundu.

İsrail Başbakanı
Netanyahu, "Tahran semaları
kontrol altında, harekete
geçiyoruz. Tahran'ı boşaltın"
açıklamasında bulundu.

Netanyahu ayrıca, "Zafere doğru
giden yoldayız. İki ana hedefimize
ulaşmak üzereyiz: Nükleer ve füze
tehdidini ortadan kaldırmak"
ifadelerini kullandı.

İsrail Hava Kuvvetleri’nin İran’a
ait balistik füze rampalarının üçte
birini imha ettiğini kaydeden Defrin,
"Pazar gecesi ve bugün olmak üzere

iki dalga şeklinde İran’dan İsrail’e
65 balistik füze ve onlarca insansız
hava aracı (İHA) fırlatıldı. Bu
saldırıların büyük çoğunluğu
önlendi, ancak üç füze hedefe ulaştı
ve 8 kişinin ölümüne yol açtı" dedi.

Defrin ayrıca, Biz onların İsrail’i
yok etmeyi amaçlayan nükleer ve
askeri kabiliyetlerine saldırıyoruz;

onlar ise sivilleri hedef alıyor"
ifadelerini kullanarak, İsrail’in
İran’a yönelik saldırıları nedeniyle
"bedel ödediğini" söyledi..

İran Sağlık Bakanlığı Sözcüsü,
İsrail'in İran'da düzenlediği
saldırılarda şu ana kadar 224 kişinin
öldüğünü ve kayıpların yüzde
90'ının sivil olduğunu söyledi.

Tahran, İsrail'in saldırıları
"cerrahi" olarak
nitelendirmesine karşı çıktı
ve yerleşim bölgelerinde
çok sayıda kadın ve
çocuğun öldürüldüğünü
belirtti. İran'ın yarı resmî
Tesnim haber ajansı, İran
Devrim Muhafızları
İstihbarat Şefi Muhammed
Kazımi ve yardımcısının
İsrail'in saldırılarında
öldürüldüğünü duyurdu. 

İsrail'de de İran
saldırılarında en az 24 kişi
öldü ve yüzlerce kişi
yaralandı. Öte yandan
Başbakan Netanyahu, Fox
News'e verdiği bir

mülakatta İsrail'in askerî harekâtının
“kesinlikle İran'da rejim
değişikliğine yol açabileceğini”
söyledi. Taraflar birbirini sivil
ölümleri üzerinden suçlarken
ABD Başkanı Trump, İsrail ve İran
arasında "yakında barış  olacağını
ve birçok görüşme yapıldığını"
söyledi. HABER MERKEZİ

İsraİl BaşBakanı netanyahu'dan gerİlİmİ tırmandıran Bİr açıklama daha 

Tahran’ı boşaltın geliyoruz

Pakistan, İsrail'in, İran’a
yönelik saldırılarının ardından
Belucistan eyaletindeki İran ile
olan sınır geçiş noktalarını
“süresiz olarak” kapattı.
Pakistan hükümet yetkilileri,
yaptıkları açıklamada, yüzlerce
Pakistanlı öğrencinin ve
vatandaşların, İran'dan tahliye
edildiğini bildirdi.

Belucistan eyaletinin Gvadr
ilçesindeki yetkililer de Gabd
ve Kalatuk sınır geçiş
noktalarının kapatıldığını
doğruladı. Gvadr'daki
yetkililer, sınır kapılarında
ziyaretçi ya da mal hareketi
olmayacağını söyledi.
Yetkililer, “İran sınırını
kapatma adımı, güvenlik
riskleri ve İsrail'in saldırıları

nedeniyle oluşan istikrarsız
durum nedeniyle atıldı” dedi.

Pakistan Dışişleri Bakanı
Ishak Dar, sosyal medya
hesabından yaptığı bir
paylaşımda, 450 Pakistanlının
14 Haziran Cumartesi günü
İran'dan tahliye edildiğini
belirtti. 

Bakanlık ayrıca,
Pakistan'dan gelen tüm hacı
adaylarına, bölgede gelişen
güvenlik durumu göz önünde
bulundurularak, İran ve Irak'a
seyahat planlarını yeniden
gözden geçirmelerini tavsiye
etti. Bu arada İran'daki eğitim
kurumlarında öğrenim gören
150'den fazla Pakistanlı öğrenci
Pakistan'a gitmek üzere yola
çıktı. HABER MERKEZİ

Pakistan, İran sınır 
kapısını kapattı

Cumhurbaşkanı Recep
Tayyip Erdoğan, İran
Cumhurbaşkanı Mesud
Pezeşkiyan ve Rusya Devlet
Başkanı Vladimir Putin ile
telefonda görüştü.
Görüşmelerde İsrail ile İran
arasındaki çatışma, ikili ilişkiler
ve bölgesel konular ele alındı.

İletişim Başkanlığı'ndan
yapılan açıklamada, Erdoğan
ile Putin arasındaki
görüşmesinde İsrail-İran
çatışması, ikili ilişkiler ve
bölgesel konuların ele alındığı
bildirildi. Açıklamaya göre
Cumhurbaşkanı Erdoğan,
İsrail'in İran'a yönelik
saldırılarıyla başlayan şiddet
sarmalının tüm bölgenin
güvenliğini riske attığını,
Netanyahu hükümetinin hukuk
tanımaz tutumunun uluslararası
sistem için açık bir tehdit
oluşturduğunu ve bölgenin yeni

bir savaşa tahammülünün
bulunmadığını ifade etti.
Erdoğan, Türkiye'nin ilk
günden bu yana saldırıların
sona ermesi için diplomatik
girişimlere ağırlık verdiğini
vurguladı.

Rusya Devlet Başkanı Putin
de görüşmede çatışmaların bir
an önce durdurulması ve
diplomasiye alan açılması
noktasında Cumhurbaşkanı
Erdoğan ile hemfikir olduğunu
belirtti.

Cumhurbaşkanı
Recep Tayyip Erdoğan,
İran Cumhurbaşkanı Mesud
Pezeşkiyan ile de bir telefon
görüşmesi gerçekleştirdi.
İletişim Başkanlığı'ndan
yapılan açıklama görüşmede
İsrail ile İran arasındaki
çatışma, bölgesel ve küresel
konuların ele alındığı aktarıldı.
İHA

Erdoğan Pezeşkiyan
ve Putin ile görüştü

KONİCA MİNOLTA BASKI MAKİNALARI İÇİN YEDEK 
PARÇA MALZEMELERİ ALIMI

HAVA TEKNİK OKULLAR KOMUTANLIĞI MİLLİ 
SAVUNMA BAKANLIĞI MSB BAĞLILARI

Konica Minolta Baskı Makinaları İçin Yedek Parça Malzemeleri Alımı mal alımı 4734 sayılı
Kamu İhale Kanununun 19 uncu maddesine göre açık ihale usulü ile ihale edilecek olup, teklifler
sadece elektronik ortamda EKAP üzerinden alınacaktır.  İhaleye ilişkin ayrıntılı bilgiler aşağıda
yer almaktadır:
İKN : 2025/727524
1-İdarenin
a) Adı : HAVA TEKNİK OKULLAR KOMUTANLIĞI MİLLİ 

SAVUNMA BAKANLIĞI MSB BAĞLILARI
b) Adresi : Hava Teknik Okullar Komutanlığı Gaziemir/İZMİR
c) Telefon ve faks numarası : 0.232 251 16 00 / 5191 - -
ç) İhale dokümanının görülebileceği 
ve e-imza kullanılarak indirilebileceği 
internet sayfası : https://ekap.kik.gov.tr/EKAP/
2-İhale konusu mal alımın
a) Adı : Konica Minolta Baskı Makinaları İçin Yedek 

Parça Malzemeleri Alımı
b) Niteliği, türü ve miktarı : 60 Kalem

Ayrıntılı bilgiye EKAP’ta yer alan ihale dokümanı 
içinde bulunan idari şartnameden ulaşılabilir.

c) Yapılacağı/teslim edileceği yer : Hava Teknik Okullar Komutanlığı İkmal Depoları
ç) Süresi/teslim tarihi : Alımı yapılacak olan malzemeler, sözleşmenin 

imzalanmasını takip eden günden itibaren tek parti 
halinde 30 (Otuz) takvim günü içerisinde teslim 
edilecektir.

d) İşe başlama tarihi : Sözleşmenin imzalanmasını müteakip işe başlanacaktır.
3-İhalenin
a) İhale (son teklif verme) 
tarih ve saati : 03.07.2025 - 14:00
b) İhale komisyonunun toplantı 
yeri (e-tekliflerin açılacağı adres) : Hava Eğitim Komutanlığı İhale Komisyon 

Başkanlığı Güzelyalı/İZMİR
4. İhaleye katılabilme şartları ve istenilen belgeler ile yeterlik değerlendirmesinde uygu-
lanacak kriterler:
4.1. İsteklilerin ihaleye katılabilmeleri için aşağıda sayılan belgeler ve yeterlik kriterleri ile fiyat dışı
unsurlara ilişkin bilgileri e-teklifleri kapsamında beyan etmeleri gerekmektedir.
4.1.2. Teklif vermeye yetkili olduğunu gösteren bilgiler;
4.1.2.1. Tüzel kişilerde; isteklilerin yönetimindeki görevliler ile ilgisine göre, ortaklar ve ortaklık
oranlarına (halka arz edilen hisseler hariç)/üyelerine/kurucularına ilişkin bilgiler idarece EKAP’tan
alınır.
4.1.3. Şekli ve içeriği İdari Şartnamede belirlenen teklif mektubu.
4.1.4. Şekli ve içeriği İdari Şartnamede belirlenen geçici teminat bilgileri.
4.1.5 İhale konusu alımın tamamı veya bir kısmı alt yüklenicilere yaptırılamaz.
4.2. Ekonomik ve mali yeterliğe ilişkin belgeler ve bu belgelerin taşıması gereken kriterler:
İdare tarafından ekonomik ve mali yeterliğe ilişkin kriter belirtilmemiştir.
4.3. Mesleki ve teknik yeterliğe ilişkin belgeler ve bu belgelerin taşıması gereken kriterler:
4.3.1. Yetkili satıcılığı veya imalatçılığı gösteren belgelere ilişkin bilgiler:
a) İmalatçı ise imalatçı olduğunu gösteren belge veya belgelere ilişkin bilgiler,
b) Yetkili satıcı veya yetkili temsilci ise yetkili satıcı ya da yetkili temsilci olduğunu
gösteren belge veya belgelere ilişkin bilgiler,
c) Türkiye’de serbest bölgelerde faaliyet gösteriyor ise yukarıdaki belgelerde belirtilen
serbest bölge faliyet belgesine ilişkin bilgiler.
İsteklilerin yukarıda sayılan bilgilerden, kendi durumuna uygun bilgi veya bilgileri belirten
isteklilerin yeterlik bilgileri tablosu uygun kabul edilir. İsteklinin imalatçı olduğu aşağıdaki
belgelerdeki bilgiler ile tevsik edilir.
Yetkili Satıcı Belgesi
Yetkili Temsilci Belgesi
5. Ekonomik açıdan en avantajlı teklif sadece fiyat esasına göre belirlenecektir.
6. İhaleye sadece yerli istekliler katılabilecektir.
7. İhale dokümanı EKAP üzerinden bedelsiz olarak görülebilir. Ancak, ihaleye teklif verecek olan-
ların, e-imza kullanarak EKAP üzerinden ihale dokümanını indirmeleri zorunludur.
8. Teklifler, EKAP üzerinden elektronik ortamda hazırlandıktan sonra, e-imza ile imzalanarak, tek-
life ilişkin e-anahtar ile birlikte ihale tarih ve saatine kadar EKAP üzerinden gönderilecektir.
9. İstekliler tekliflerini, her bir iş kaleminin miktarı ile bu iş kalemleri için teklif edilen birim fiyatların
çarpımı sonucu bulunan toplam bedel üzerinden teklif birim fiyat şeklinde verilecektir. İhale sonu-
cunda, üzerine ihale yapılan istekli ile birim fiyat sözleşme imzalanacaktır.
10. Bu ihalede, işin tamamı için teklif verilecektir.
11. İstekliler teklif ettikleri bedelin %3’ünden az olmamak üzere kendi belirleyecekleri tutarda
geçici teminat vereceklerdir.
12. Bu ihalede elektronik eksiltme yapılmayacaktır.
13. Verilen tekliflerin geçerlilik süresi, ihale tarihinden itibaren 120 (YüzYirmi) takvim günüdür.
14.Konsorsiyum olarak ihaleye teklif verilemez.
15. Diğer hususlar:
Teklif fiyatı ihale komisyonu tarafından aşırı düşük olarak tespit edilen isteklilerden Kanunun 38
inci maddesine göre açıklama istenecektir.

Resmi İlanlar www.ilan.gov.tr’de Basın: ILN02242181
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T.C. BORNOVA BELEDİYESİ HAZİRAN AYI BELEDİYE MECLİS KARAR ÖZETLERİ
1.BİRLEŞİM 

BORNOVA BELEDİYE MECLİSİ’NİN 
02/06/2025 TARİHLİ OLAĞAN TOPLANTI-

SINA AİT KARAR ÖZETİ 
Belediye Meclisimiz 02/06/2025Pa-

zartesi günü saat 18.00’de, Belediye Başkanı 
Sayın Ömer EŞKİ Başkanlığında, Meclis Üye-
lerinden Sayın Şepnem TÜRE, Nihat YAĞBA-
SAN, Sabri ÇAM, Hüseyin EKİN, Yağmur 
Yurdakul ÖZKAN, Volkan KOÇANALI,Mehmet 
ÇITAK, Mustafa VATANSEVER,Tansel ER-
TÜRK, Melek KARTAL, Erol MUTLU, Mehmet 
SAYIN, Duygu BÖLÜK, Barbaros Reşat 
TAŞER, Göksel CEVİZ, Hüseyin ALYÜZ, 
Ahmet TOKEM, Mehmet Barış AYSAL, Talat 
ASLAN, Ali İhsan BAYAR, Cem ARIKAN, 
Samet DİKİLİTAŞ, Ercan TEKİN, Osman Zeki 
ÖZKEBAPÇI, İsmail BEDİR, Levent TAŞER, 
Musa ÇEVİK, Ahmet MUTLUBAŞ,Adem KA-
SACI, Sait TATLI, Ramazan ÖZDEMİR ve 
Akın DALGIÇ’ın katılımlarıyla toplanmıştır. 
Meclis Üyelerinden SayınRecep ÇAKMAKCİ, 
Rıfat EFE, Selma KISA, Emel DALKIRAN ve 
Veysel Karani BATItoplantıya katılmamıştır. 
I-BAŞKAN TARAFINDAN MECLİS’İN AÇI-
LIŞI 

Bornova Belediyesi 2Haziran2025 ta-
rihli olağan meclis toplantısı, Belediye Başkanı 
Sayın Ömer EŞKİ tarafından açıldı. 
II-GEÇMİŞ MECLİS TOPLANTISINA AİT TU-
TANAĞIN OKUNUP OYLANMASI 

02.05.2025 tarihli tutanak 
07.05.2025 tarihli tutanak 
Tutanaklar oybirliği ile kabul edildi. 

III-MECLİS ÜYELERİNCE VERİLECEK 
ÖNERGELERİN GÖRÜŞÜLMESİ 
Önerge 1: Cumhuriyet Halk Partisi Grubu 
Meclis Üyeleri Sayın Cem ARIKAN, Sayın Hü-
seyin ALYÜZ, Sayın Nihat YAĞBASAN, Sayın 
Tansel ERTÜRK, Sayın Mehmet ÇITAK, Sayın 
Ahmet TOKEM, Sayın Mehmet Barış AYSAL, 
Sayın Göksel CEVİZ, Sayın Sabri ÇAM, Sayın 
Melek KARTAL, Sayın Talat ASLAN, Sayın Ali 
İhsan BAYAR, Sayın Şepnem TÜRE, Sayın 
Duygu BÖLÜK, Sayın Barbaros Reşat 
TAŞER, Sayın Volkan KOÇANALI, Sayın 
Samet DİKİLİTAŞ, Sayın Hüseyin EKİN, Sayın 
Erol MUTLU, Sayın Yağmur YURDAKUL 
ÖZKAN, Sayın Mustafa VATANSEVER’in 
önergesi Meclise hitaben okundu. 

İlçemiz Ord.Prof.Dr.Muhiddin Erel 
Caddesi, 372 sokak kesişiminde bulunan 
parka “2 Temmuz Anı ve Adalet Parkı” adının 
verilmesi hususunu arz ederiz. 

Oybirliği ile gündeme alındı. 
EK GÜNDEM: 
IV-BAŞKANLIKTANGELENÖNERGELERİN-
GÖRÜŞÜLMESİ 
1-Kardeş Belediyemiz Polonya Bialystok Be-
lediyesi, 2025 yılı Bialystok Şehir Günleri’ni 20 
– 22 Haziran 2025 tarihlerinde kutlamak üzere 
belediyemize davet mektubu göndermiştir. 
Söz konusu davet mektubunda, Bialystok 
Şehir Günleri’ne belediyemizi temsilen azami 
üç kişinin katılım sağlaması talep edilmektedir. 
Bu talep doğrultusunda, belediyemiz adına 
Kültür İşleri Müdür Vekili Sayın Yasin BARUT 
ve iki meclis üyemizin, 6245 sayılı Harcırah 
Kanunu’nun ilgili maddeleri uyarınca 19 – 23 
Haziran 2025 tarihleri arasında, harcırah mas-
raflarının belediyemiz bütçesinden karşılan-
mak üzere, yolluklu olarak (uçak ile) 
görevlendirilmesi hakkında önerge. (Dış İlişki-
ler Md. – 458281) 
2-T.C. Aile ve Sosyal Hizmetler Bakanlığı ta-
rafından ilan edilen 2025 YADES – Yaşlı Des-
tek Programı’na başvurulmak üzere; 
Belediyemizce hazırlanan “Bornova Beledi-
yesi Sağlıklı Yaş Alma Merkezi’nin Hizmet Ka-
litesi ve Kapasitesinin Geliştirilmesi” başlıklı 
hibe projesi teklifinin sunulmasına, proje tekli-
finin başarılı bulunması durumunda uygulan-
masına, sunulan projede kurumumuzu 
temsile, ilzama ve proje ile ilgili ihtiyaç duyulan 
tüm belgeleri imzalamaya yetkili kişi olarak 
Bornova Belediye Başkanı Sayın Ömer 
EŞKİ’nin yetkilendirilmesi hakkında önerge. 
(Araştırma ve Geliştirme Md. – 461970) 
3-2025 Mali Yılı Bütçesi ile yürürlüğe giren İş-
letme ve İştirakler Müdürlüğü’nün Ücret Tari-
fesinin revize edilmesi hakkında önerge. (Mali 
Hizmetler Md. – 461638) 

Ek gündem oybirliği ile gündeme 
alındı.  
IV-BAŞKANLIKTAN GELEN ÖNERGELE-
RİN GÖRÜŞÜLMESİ 
1-Bornova Belediyesi Başkanlık Makamı emir-
leri doğrultusunda, Belediyemizde yeni göreve 
getirilen yönetici personellere ait 5393 Sayılı 
Belediye Kanunu’nun 49. maddesinin ikinci 
paragrafında; “Belediye personeli, belediye 
başkanı tarafından atanır. Birim müdürlüğü ve 
üstü yönetici kadrolarına yapılan atamalar ilk 
toplantıda belediye meclisinin bilgisine sunu-
lur.” hükmü gereği bilgilendirme. (İnsan Kay-
nakları ve Eğitim Md. – 457701) 

Meclis bilgilendirildi. 
2-Bornova Belediyesi olarak, kültürel, sosyal 
ve ekonomik alandaki uluslararası ilişkilerin 
güçlendirilmesi ve Kosova Cumhuriyeti’nin 
önemli şehirlerinden biri olan Prizren ile Kar-
deş Şehir İlişkisi kurulması amacıyla, bilgi alış-
verişi, ekonomik iş birlikleri, kültür ve eğitim 
projelerinin hayata geçirilmesi hedeflenmekte-
dir. Bu iş birliği, aynı zamanda iki ülke arasın-
daki dostane ilişkilerin daha da pekişmesine 
katkı sağlayacaktır. Bu doğrultuda, Bornova ile 
Prizren arasında Kardeş Şehir İlişkisi başlatıl-
ması hakkında önerge. (Dış İlişkiler Md. – 
458130) 

Oybirliği ile kabul edildi. 
3-Eskişehir İli Beylikova İlçe Belediyesi ile Be-
lediyemiz arasında Kardeş Belediye ilişkileri-
nin başlatılması hakkında önerge. (Özel 
Kalem Md. – 458612) 

Oybirliği ile kabul edildi. 
4-Basın Yayın ve Halkla İlişkiler Müdürlüğüile 
Kültür İşleri Müdürlüğü Çalışma, Usul ve 
Esasları Hakkında Yönetmeliklerinde revizyon 
yapılması hakkında önerge. (Strateji Geliş-
tirme Md. – 457744) 

Hukuk Komisyonuna havale edildi.  
5-İzmir Bornova Belediyesi Başkanlığı Sosyal 
Yardım İşleri Müdürlüğü Sosyal Yardım Yönet-
meliği TaslağıBelediye Meclisimizin 
07.04.2025 tarihli 143 sayılı kararı doğrultu-
sunda Çevre, Şehircilik ve İklim DeğişikliğiBa-
kanlığı aracılığıyla Sayıştay Başkanlığı 
Daireler Kurulu’na gönderilmiştir. Kurulda gö-
rüşülen yönetmeliğimizSayıştay Başkanlığı 
Daireler Kurulu’nun 07.05.2025 tarihli 1809/4 
sayılı kararında belirtilengörüş ve önerileri 
doğrultusunda yeniden düzenlenmiş olup, Yö-
netmeliğimizin Belediye Meclisimizde görüşü-
lerek karar alınması hakkında önerge. (Sosyal 
Yardım İşleri Md. – 459611) 

Hukuk – Sosyal Hizmetler Komisyon-
larına havale edildi.  
6-2025 Mali Yılı Bütçesi ile yürürlüğe giren Ti-
yatro Müdürlüğü ile İşletme ve İştirakler Mü-
dürlüğü’nün Ücret Tarifelerinde güncelleme 
yapılması ve yeni tarifelerin eklenmesi hak-
kında önerge. (Mali Hizmetler Md. - 460226) 

Plan ve Bütçe Komisyonuna havale 
edildi.  
7-Bornova Belediyesi ile Kadının İnsan Hakları 
Yeni Çözümler Derneği (KİH) arasında yapıl-
ması planlanan İş Birliği Protokolü hakkında 
önerge. (Kadın ve Aile Hizmetleri Md. – 
460197 ) 

Hukuk – Plan ve Bütçe – Kadın Erkek 
Eşitliği Komisyonlarına havale edildi.  
8-Bornova Belediyesi sınırları içerisinde çev-
reyi korumak ve desteklemek adına, geri dön-
üştürülebilir atıkların ayrıştırılması  doğal 
kaynakların tasarruflu kullanılması ve döngü-
sel ekonomiye kazandırılması hususunda Bor-
nova Belediyesi’nin yapmış olduğu projelerde, 
iklim değişikliğine uyum ve azaltım konula-
rında bilinçlendirme ve uygulama çalışmala-
rına destek sağlanmayı amaçlayan İzmir Çiğli 
Rotary Kulübü Derneği ile Bornova Belediyesi 
arasında planlanan işbirliği Protokolü hak-
kında önerge.(İklim Değişikliği ve Sıfır Atık Mü-
dürlüğü – 459905) 

Hukuk – Plan ve Bütçe –Çevre ve 
Sağlık – Belediye Taşınmazlarının Değerlen-
dirilmesi Komisyonlarına havale edildi.  
9-Bornova Belediyesi olarak üreticilerimizin ta-
rımsal ürünlerine artı değer katmak ve Borno-
valı vatandaşlarımıza sağlıklı gıda temin 
etmek amaçlarıyla kırsal mahallelerimizde ika-
met eden üreticilerimize yönelik olarak düzen-
lediğimiz reçel yapma eğitimine katılan ve 
eğitim sonunda yapılacak “En Lezzetli Reçel” 
yarışmasında dereceye giren kadın üreticileri-
mize ödüllerin verilmesi hakkında önerge. (Ta-
rımsal Hizmetler Md. – 458474) 

Plan ve Bütçe – Hukuk – Tarım ve 
Kooperatif Komisyonlarına havale edildi.  
10-2025 yılında ; Belediyemiz birimlerinde 6 
aydan az olmak üzere 31.12.2025 tarihine 
kadar 50 adet Geçici İşçi istihdam edilmesi ta-
lebi.(İnsan Kaynakları ve Eğitim Md. -460895) 

Plan ve Bütçe Komisyonuna havale 
edildi.  
11-Bornova ilçesi, Kemalpaşa ve Gürpınar 
Mahallelerinde, Mutlak Koruma Alanı ve 1. De-
rece Koruma Alanı dışında kalan,  6108/1 So-
kak’ın 7004 Sokak kesişimi ile Pınar Caddesi 
arasında yer alan yaklaşık 189 hektarlık alana 
yönelik UİP- 351072269 plan işlem numaralı 
1/1000 ölçekli Uygulama İmar Planı Reviz-
yonu ve İlavesine, Gürpınar Mahallesi 22652 
ada 6, 8 ve 9 parseller, 22651 ada 22 ve 32 
parseller malikleri tarafından yapılan itirazların 
değerlendirilmesi hakkında önerge.(Plan ve 
Proje Md. – 459390) 

İmar Komisyonuna havale edildi. 
12-Bornova ilçesi, Kemalpaşa ve Gürpınar 
Mahallelerinde, Mutlak Koruma Alanı ve 1. De-
rece Koruma Alanı dışında kalan,  6108/1 So-
kak’ın 7004 Sokak kesişimi ile Pınar Caddesi 
arasında yer alan yaklaşık 189 hektarlık alana 
yönelik UİP- 351072269 plan işlem numaralı 
1/1000 ölçekli Uygulama İmar Planı Reviz-
yonu ve İlavesine, Kemalpaşa Mahallesi 
23055 ada 1, 2 parseller ve 23026 ada 18 par-
sel malikleri tarafından yapılan itirazların de-
ğerlendirilmesi hakkında önerge. (Plan ve 
Proje Md. – 459396) 

İmar Komisyonuna havale edildi. 
13-Bornova ilçesi, Kemalpaşa ve Gürpınar 
Mahallelerinde, Mutlak Koruma Alanı ve 1. De-
rece Koruma Alanı dışında kalan,  6108/1 So-
kak’ın 7004 Sokak kesişimi ile Pınar Caddesi 
arasında yer alan yaklaşık 189 hektarlık alana 
yönelik UİP- 351072269 plan işlem numaralı 
1/1000 ölçekli Uygulama İmar Planı Reviz-
yonu ve İlavesine, Gürpınar Mahallesi 22624 
ada 1 (eski 2724) parsel, 22626 ada 5 (eski 
2723) parsel, 22626 ada 6 (eski 2718) parsel 
ve 22626 ada 7 parsel, 22636 ada 61 parsel 
malikleri tarafından yapılan itirazların değer-
lendirilmesi hakkında önerge. (Plan ve Proje 
Md.– 459400) 

İmar Komisyonuna havale edildi. 
14-Bornova ilçesi, Kemalpaşa ve Gürpınar 
Mahallelerinde, Mutlak Koruma Alanı ve 1. De-
rece Koruma Alanı dışında kalan,  6108/1 So-
kak’ın 7004 Sokak kesişimi ile Pınar Caddesi 
arasında yer alan yaklaşık 189 hektarlık alana 
yönelik UİP- 351072269 plan işlem numaralı 
1/1000 ölçekli Uygulama İmar Planı Reviz-
yonu ve İlavesine, 14.05.2025 tarih 446395 
sayılı dilekçe ile TMMOB Şehir Plancıları 
Odası İzmir Şubesi tarafından yapılan itirazla-
rın değerlendirilmesi hakkında önerge. (Plan 
ve Proje Md. – 459403) 

İmar Komisyonuna havale edildi. 

15-Bornova ilçesi, Kemalpaşa ve Gürpınar 
Mahallelerinde, Mutlak Koruma Alanı ve 1. De-
rece Koruma Alanı dışında kalan,  6108/1 So-
kak’ın 7004 Sokak kesişimi ile Pınar Caddesi 
arasında yer alan yaklaşık 189 hektarlık alana 
yönelik UİP- 351072269 plan işlem numaralı 
1/1000 ölçekli Uygulama İmar Planı Reviz-
yonu ve İlavesine, Gürpınar Mahallesi 22623 
ada 1, 4, 5, 6 (eski 6202) parseller, 22627 ada 
1, 3, 4, 6 parseller, 22628 ada 1, 2, 6, 12, 13 
parseller, 22630 ada 1 parsel, 22631 ada 1, 2 
(eski 2691, 2692) parseller ve Kemalpaşa Ma-
hallesi 22876 ada 1 (eski 2905) parsel, 22979 
ada 2, 9, 10 (eski 2899, 5470, 2906) parseller, 
22984 ada 1 (eski 2908) parsel, 23057 ada 
48, 50, 51, 52 (eski 2819) parseller, 58, 60 
(eski 2907) parseller, 23059 ada 1 parsel (eski 
2817), 23060 ada 1, 2 (eski 2820, 2821) par-
seller, 23061 ada 1 (eski 2897) parsel, Pınar-
başı Mahallesi 6193 parsel malikleri tarafından 
yapılan itirazların değerlendirilmesi hakkında 
önerge. (Plan ve Proje Md. – 459413) 

İmar Komisyonuna havale edildi. 
16-Bornova ilçesi, Kemalpaşa ve Gürpınar 
Mahallelerinde, Mutlak Koruma Alanı ve 1. De-
rece Koruma Alanı dışında kalan,  6108/1 So-
kak’ın 7004 Sokak kesişimi ile Pınar Caddesi 
arasında yer alan yaklaşık 189 hektarlık alana 
yönelikUİP- 351072269 plan işlem numaralı 
1/1000 ölçekli Uygulama İmar Planı Reviz-
yonu ve İlavesine, Gürpınar Mahallesi 22636 
ada 28, 29, 79 (eski 1731)  parseller, 22651 
ada 10, 11 parseller ve Kemalpaşa Mahallesi 
23016 ada 1 parsel, 23024 ada 12 parsel, 
23025 ada 1, 3 parseller, 23026 ada 1, 32 par-
seller, 23049 ada 5 parsel, 23051 ada 11 par-
sel malikleri tarafından yapılan itirazların 
değerlendirilmesi hakkında önerge.  (Plan ve 
Proje Md. – 459416) 

İmar Komisyonuna havale edildi. 
17-Bornova ilçesi, Kazımdirik Mahallesi, 31 K 
II D ve 31 K 3 A pafta, Mustafa Kemal Caddesi 
üzerinde yer alan 399 ada 131 parselde “Tica-
ret Alanı” belirlenmesine ilişkin 1/1000 ölçekli 
Uygulama İmar Planı değişikliği yapılması ta-
lebinin değerlendirilmesi hakkında önerge.  
(Plan ve Proje Md. – 458093) 

İmar Komisyonuna havale edildi. 
18-GDZ Elektrik Dağıtım A.Ş.’nin 24.04.2025 
tarihli 189132 sayılı yazısı ile Naldöken Mahal-
lesi, 8891 ada 4 parselin güneyinde 6.00 m x 
4.00 m ebatlarında 1 adet trafo alanı belirlen-
mesine ilişkin 1/1000 ölçekli Uygulama İmar 
Planı değişikliği yapılması talebinin değerlen-
dirilmesi hakkında önerge. (Plan ve Proje 
Md.– 458148) 

İmar – Çevre ve Sağlık Komisyonla-
rına havale edildi. 
EK GÜNDEM: 
IV-BAŞKANLIKTANGELENÖNERGELE-
RİNGÖRÜŞÜLMESİ 
1-Kardeş Belediyemiz Polonya Bialystok Be-
lediyesi, 2025 yılı Bialystok Şehir Günleri’ni 20 
– 22 Haziran 2025 tarihlerinde kutlamak üzere 
belediyemize davet mektubu göndermiştir. 
Söz konusu davet mektubunda, Bialystok 
Şehir Günleri’ne belediyemizi temsilen azami 
üç kişinin katılım sağlaması talep edilmekte-
dir. Bu talep doğrultusunda, belediyemiz 
adına Kültür İşleri Müdür Vekili Sayın Yasin 
BARUT ve iki meclis üyemizin, 6245 sayılı 
Harcırah Kanunu’nun ilgili maddeleri uyarınca 
19 – 23 Haziran 2025 tarihleri arasında, har-
cırah masraflarının belediyemiz bütçesinden 
karşılanmak üzere, yolluklu olarak (uçak ile) 
görevlendirilmesi hakkında önerge. (Dış İliş-
kiler Md. – 458281) 

Bialystok Şehir Günleri’ne belediye-
mizi temsilen Kültür İşleri Müdür Vekili Sayın 
Yasin BARUT, Meclis Üyelerimizden Sayın 
Cem ARIKAN ve Sayın Musa ÇEVİK’in görev-
lendirilmeleri oybirliği ile kabul edildi. 
2-T.C. Aile ve Sosyal Hizmetler Bakanlığı ta-
rafından ilan edilen 2025 YADES – Yaşlı Des-
tek Programı’na başvurulmak üzere; 
Belediyemizce hazırlanan “Bornova Beledi-
yesi Sağlıklı Yaş Alma Merkezi’nin Hizmet Ka-
litesi ve Kapasitesinin Geliştirilmesi” başlıklı 
hibe projesi teklifinin sunulmasına, proje tek-
lifinin başarılı bulunması durumunda uygulan-
masına, sunulan projede kurumumuzu 
temsile, ilzama ve proje ile ilgili ihtiyaç duyu-
lan tüm belgeleri imzalamaya yetkili kişi olarak 
Bornova Belediye Başkanı Sayın Ömer 
EŞKİ’nin yetkilendirilmesi hakkında önerge. 
(Araştırma ve Geliştirme Md. – 461970) 

Oybirliği ile kabul edildi. 
3-2025 Mali Yılı Bütçesi ile yürürlüğe giren İş-
letme ve İştirakler Müdürlüğü’nün Ücret Tari-
fesinin revize edilmesi hakkında önerge. (Mali 
Hizmetler Md. – 461638) 

Plan ve Bütçe Komisyonuna havale 
edildi. 
Önerge 1: Cumhuriyet Halk Partisi Grubu 
Meclis Üyeleri Sayın Cem ARIKAN, Sayın Hü-
seyin ALYÜZ, Sayın Nihat YAĞBASAN, Sayın 
Tansel ERTÜRK, Sayın Mehmet ÇITAK, 
Sayın Ahmet TOKEM, Sayın Mehmet Barış 
AYSAL, Sayın Göksel CEVİZ, Sayın Sabri 
ÇAM, Sayın Melek KARTAL, Sayın Talat 
ASLAN, Sayın Ali İhsan BAYAR, Sayın Şep-
nem TÜRE, Sayın Duygu BÖLÜK, Sayın Bar-
baros Reşat TAŞER, Sayın Volkan 
KOÇANALI, Sayın Samet DİKİLİTAŞ, Sayın 
Hüseyin EKİN, Sayın Erol MUTLU, Sayın 
Yağmur YURDAKUL ÖZKAN, Sayın Mustafa 
VATANSEVER’in önergesi Meclise hitaben 
okundu. 

İlçemiz Ord.Prof.Dr.Muhiddin Erel 
Caddesi, 372 sokak kesişiminde bulunan 
parka “2 Temmuz Anı ve Adalet Parkı” adının 
verilmesi hususunu arz ederiz. 

Oyçokluğu ile kabul edildi. (Karşı Oy: 
AK Parti) 

2. OTURUM 
V-KOMİSYONLARDAN GELEN RAPORLA-
RIN GÖRÜŞÜLMESİ 
1-Mülkiyeti Bornova Belediyesine ait Karaçam 
Mahallesi 107 Ada, 63 Parselde 34.363,13 m² 
alanda, “Hafriyat Toprağı, İnşaat ve Yıkıntı 
Atıkları Geri Kazanım Tesisi” kurulması ama-
cıyla bahse konu mülkiyetin Kiraya verilmesi-
nin oyçokluğu ile uygun bulunduğuna ilişkin 
Plan ve Bütçe – Hukuk – Belediye Taşınmaz-
larının Değerlendirilmesi – Çevre ve Sağlık – 
Tarım ve Kooperatif – İmar Komisyonları ra-
poru. (İklim Değişikliği ve Sıfır Atık Md. – 
448686) 

Oyçokluğu ile kabul edildi. (Karşı Oy: 
AK Parti) 
2-Belediyemiz envanterinde yer alan 2005 
model BMC Pro 522 çöp kamyonunun bedel-
siz olarak Şehzadeler Belediye Başkanlığına 
hibe edilmesinin oybirliği ile uygun bulundu-
ğuna ilişkin Plan ve Bütçe – Ulaşım Komisyon-
ları raporu. (Ulaşım Hizmetleri Md. – 452866) 

Oybirliği ile komisyonlardan geldiği 
şekliyle kabul edildi. 
3-Bornova İlçesi, Kazımdirik, Mansuroğlu, Er-
gene, Erzene ve Mevlana Mahallelerinde yağ-
mursuyu ve atık su şebeke inşaatı işi 
kapsamında Yüzbaşı İbrahim Hakkı Caddesi, 
Gediz Caddesi ve Gençlik Caddesinde ger-
çekleştirilen tranşe çalışmaları sebebiyle bo-
zulan ve kentli şikayetlerine neden olan asfalt 
yol kaplaması tamiratlarının ilgili güzergahlar-
daki yoğun taşıt trafiği nedeniyle serim asfalt 
şeklinde gerçekleştirilmesi değerlendirildiğin-
den bahse konu caddelerde asfalt kaplama 
imalatlarının nam ve hesabımıza Belediye-
nizce gerçekleştirilmesi ve bu imalatlarda kul-
lanılmak üzere belirlenen cins ve miktarda 
temin edeceğiniz malzemenin karşılanacağını 
beyan etmektedir. Söz konusu malzemenin il-
gili firma tarafından temin edilerek Yüzbaşı İb-
rahim Hakkı Caddesi, Gediz Caddesi ve 
Gençlik Caddesinin asfalt üst kaplamasında 
kullanılmak üzere Belediyemize hibe edilme-
sinin oybirliği ile gündemden kaldırılmasına 
ilişkin Plan ve Bütçe – Hukuk Komisyonları ra-
poru. (Başkan Yrd. – 453256) 

Oybirliği ile komisyonlardan geldiği 
şekliyle kabul edildi. 
4-Bornova ilçesi, Kızılay Mahallesi 472, 474 
ve 487 sokaklar arasında kalan bölgede be-
lirlenmiş olan Belediye Hizmet Alanı kullanım 
kararının belirlenmesine yönelik UİP- 
351063608 plan işlem numaralı 1/1000 ölçekli 
Uygulama İmar Planı değişikliğine 415 ada 2, 
3, 4, 8, 9, 10, 12, 20 ve 23 parsel malikleri ta-
rafından yapılan itirazların oyçokluğu ile 
uygun bulunmadığına ilişkin İmar Komisyonu 
raporu. (Plan ve Proje Md. – 449439) 

Oyçokluğu ile kabul edildi. (Karşı Oy: 
AK Parti) 
5-Bornova ilçesi, Kızılay Mahallesi 472, 474 
ve 487 sokaklar arasında kalan bölgede be-
lirlenmiş olan Belediye Hizmet Alanı kullanım 
kararının belirlenmesine yönelik UİP- 
351063608 plan işlem numaralı 1/1000 ölçekli 
Uygulama İmar Planı değişikliğine 415 ada 22 
parsel malikleri tarafından yapılan itirazların 
oyçokluğu ile uygun bulunmadığına ilişkin 
İmar Komisyonu raporu. (Plan ve Proje Md. – 
449441) 

Oyçokluğu ile kabul edildi. (Karşı Oy: 
AK Parti) 

Meclise ara verilerek komisyonlara 
havale edilen konular: 
6-Gündem (10)-2025 yılında ; Belediyemiz bi-
rimlerinde 6 aydan az olmak üzere 
31.12.2025 tarihine kadar 50 adet Geçici İşçi 
istihdam edilmesinin oybirliği ile uygun bulun-
duğuna ilişkin Plan ve Bütçe Komisyonu ra-
poru. (İnsan Kaynakları ve Eğitim Md. – 
460895) 

Oybirliği ile komisyondan geldiği şek-
liyle kabul edildi. 
7-Ek Gündem (3)-2025 Mali Yılı Bütçesi ile 
yürürlüğe giren İşletme ve İştirakler Müdürlü-
ğü’nün Ücret Tarifesinin revize edilmesinin oy-
birliği ile uygun bulunduğuna ilişkin Plan ve 
Bütçe Komisyonu raporu. (Mali Hizmetler Md. 
– 461638) 

Oybirliği ile komisyondan geldiği şek-
liyle kabul edildi. 
VI- KOMİSYONLARA HAVALE EDİLİP SO-
NUÇLANMAYAN ÖNERGELER 
1-İzmir sınırları içinde Yüksek Öğrenim Ku-
rumlarında eğitim almaya hak kazanmış, İzmir 
ili dışından gelen kız öğrencilere eğitimleri sü-
resince konaklama ihtiyaçlarına yönelik ortak 
hizmet projesine ilişkin hazırlanan ‘’Çağdaş 
Yaşamı Destekleme Derneği ile Bornova Be-
lediyesi Arasında İş Birliği Protokolünün’’ oy-
birliği ile gündemde bırakılmasının uygun 
bulunduğuna ilişkin Hukuk – Plan ve Bütçe – 
Belediye Taşınmazlarının Değerlendirilmesi – 
Gençlik ve Spor Komisyonları raporu. (İşletme 
ve İştirakler Md. – 427176) 

Oybirliği ile komisyonlardan geldiği 
şekliyle kabul edildi. 
VII-DİLEK VE TEMENNİLER 
VIII-TOPLANTIYA KATILMAYAN MECLİS 
ÜYELERİNİN MAZERETLERİNİN GÖRÜ-
ŞÜLMESİ 

Mazeretler oybirliği ile kabul edildi. 
IX-TOPLANTI GÜN VE SAATİNİN BELİR-
LENMESİ – KAPANIŞ 

1Temmuz2025Salı, Saat: 18.00’dir. 

Ömer EŞKİ 
 BAŞKAN 
 
Melek Tansel Levent  
KARTAL ERTÜRK TAŞER  
KATİP KATİP KATİP
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BASKETBOL Süper Ligi'nde Burak Gören'le
yollarını ayırıp antrenörlük görevine Özhan
Çıvgın'ı getiren Aliağa Petkimspor yeni
sezon öncesi ilk transferini yaptı. Aliağa

temsilcisi, takımda daha önce 2023-
2024 sezonunda da forma giyip

geçen yılı Manisa Basket'te geçiren guard
Yunus Emre Sonsırma'yla anlaştı. 32
yaşında, 1.92 boyundaki oyun kurucu daha
önce Edirne, Karşıyaka, Büyükçekmece,
Eskişehir, Türk Telekom, Galatasaray ve
Bahçeşehir Koleji'nde de görev yaptı.  İHA

ekspres 8

Göztepe’nin çok yönlü futbolcusu
Novatus Miroshi, Almanya Bundesliga
ekipleri Mainz 05 ve Augsburg’un
radarına girdi. Genç oyuncu için yakın
zamanda resmi teklif bekleniyor 
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Süper Lig ekiplerinden
Göztepe, iç ve dış transferde
hareketli bir dönem yaşarken,
sarı-kırmızılıların joker
oyuncusu Novatus Miroshi
Avrupa ekiplerinin ilgisini
çekmeye devam ediyor. 22
yaşındaki Tanzanyalı
futbolcuyla Almanya
Bundesliga’dan Mainz 05 ve
Augsburg'un ilgilendiği
öğrenildi.

Geçen sezon Göztepe'nin
en dikkat çeken isimlerinden
biri olan Miroshi için iki Alman
kulübünün yönetimle temasa
geçmeye hazırlandığı
belirtildi. Her iki kulübün de
Miroshi’yi uzun süredir takip
ettiği, oyuncunun
performansından oldukça
etkilendiği bildirildi.

Göztepe kurmaylarının da
şartların oluşması halinde
yıldız oyuncunun transferine
onay verebileceği, bu
durumda Romulo’yla birlikte
Miroshi'nin de Avrupa’ya
veda edebileceği ifade
ediliyor. Asıl mevkisi sol
stoper olan Novatus Miroshi,
geçtiğimiz sezon Isaac
Solet’in sakatlığı sonrası
teknik direktör Stanimir
Stoilov tarafından orta sahaya
kaydırılmıştı. 22 yaşındaki
oyuncu, 2023-24 Süper Lig
sezonunda toplam 22 maçta

forma giydi. Bu
karşılaşmalarda 1528
dakika süre alan
Miroshi, 4 gol ve 1
asistlik katkı sağladı.
Geçtiğimiz yaz
Belçika'nın Zulte
Waregem takımından
transfer edilen genç
futbolcu, sadece
savunmada değil, sol
kanat ve orta sahada da
görev alarak takımın
jokeri haline geldi.

Öte yandan Göztepe’den
ayrılan Kubilay Kanatsızkuş
yine bir Süper Lig ekibiyle
sözleşme imzaladı.
Kasımpaşa, 2025-2026 sezonu
yapılanması kapsamında
Kanatsızkuş'u 2 yıllığına
kadrosuna kattı. Lacivert-
beyazlı kulüpten yapılan
açıklamada, "Kubilay
Kanatsızkuş,
Kasımpaşa'mızda! Yeni
transferimiz Kubilay'a hoş
geldin diyor, başarılar
diliyoruz." denildi. 28
yaşındaki forvet
Göztepe’de istenilen
performansını
gösterememişti.
Kubilay’ın
istikrarsızlığında ağır
sakatlıkların etkisi
büyük oldu. HABER
MERKEZİ

Sponsorluk konusundaki belirsizlik
nedeniyle 29 Mayıs’ta yapılması planlanan
kongresini 26 Haziran’a erteleyen
Karşıyaka’da, adaylık için nabız yoklayan
isimler karar haftasına girdi. Kulüpte bir
süredir temas halinde olan iki potansiyel
aday, bu hafta içinde sponsorluk
görüşmelerini sonuçlandırmaya çalışacak.
Olumlu bir gelişme yaşanması
durumunda, adaylar listelerini 25 Haziran
mesai bitimine kadar divan kuruluna
sunacak.

Geçmişte Karşıyaka’da başkanlık
görevinde bulunan ve adaylık için ismi
geçen İlker Ergüllü’nün, özellikle Süper
Lig’de mücadele eden basketbol takımına
sponsor bulmak için yoğun mesai
harcadığı öğrenildi. Ergüllü’nün, kulübe 2

yıl için toplamda 10 milyon dolar destek
sağlayabilecek bir şirketle sponsorluk
görüşmeleri yürüttüğü belirtildi.
Görüşmelerin olumlu sonuçlanmaması
halinde, Ergüllü'nün adaylıktan
vazgeçebileceği ifade ediliyor.

Başkan adaylığı için ismi geçen
Mehmet Karal da süreçte aktif rol alıyor.
Eski asbaşkanlardan Mustafa Karabağlı
ve İzmir Atatürk Organize Sanayi Bölgesi
Başkanı Cenk Karace ile birlikte hareket
eden Karal, geçtiğimiz hafta Ankara’da
çeşitli temaslarda bulundu. Karal’ın,
Mavişehir’de altyapı tesisi yapılması
planlanan 100 dönümlük araziyle ilgili
girişimlerde de bulunduğu bildirildi.
Karal’ın aday olup olmayacağı da bu
hafta netleşecek. HABER MERKEZİ

TFF 3. Lig ekiplerinden
Altay’da altyapıdan yetişen
genç orta saha oyuncusu
Arda Gezer’in kulübe
ihtarname gönderdiği ve
ödemelerin yapılmaması
nedeniyle serbest kalma
hakkı elde ettiği öğrenildi. 

Siyah-beyazlı kulüpte
geleceğin önemli isimleri
arasında gösterilen 22

yaşındaki Arda Gezer’in
sözleşmesi 2026 yılına
kadar devam etmesine
rağmen, kulüpten
alacaklarını tahsil
edememesi nedeniyle
sözleşmesini tek taraflı
feshetme hakkını elde
ettiği bildirildi.  Altay
yönetimi,  yeni bir teklif
sunsa da Arda’nın kulüpte

kalma ihtimalinin düşük
olduğu ifade edildi. Genç
ismin önümüzdeki
günlerde farklı bir külüple
anlaşması bekleniyor. 

2023-2024 sezonunda
TFF 2. Lig'de 21 maça
çıkan Arda Gezer, bu
karşılaşmaların 10’unda ilk
11’de sahaya çıktı.  HABER
MERKEZİ

Almanlar Miroshi’nin
peşine        düştü
Almanlar Miroshi’nin
peşine        düştü
Almanlar Miroshi’nin
peşine        düştü
Almanlar Miroshi’nin
peşine        düştü
Almanlar Miroshi’nin
peşine        düştü

Karşıyaka’da adaylık
için karar haftası

Altay’da Arda Gezer serbest kaldı

Altınordu’da
kiralıklar dönüyor
Geleceği gençlerle inşa etmeyi hedefleyen Altınordu, sezon
boyunca çeşitli kulüplere kiralık olarak gönderdiği 10 futbolcusunu
yeniden kadrosuna katıyor. 2023-2024 sezonunda farklı takımlarda
forma giyen oyuncular, kiralık sözleşmelerinin sona ermesiyle
kulübe dönecek. Sezon başında kiralanan Alperen Bekli (İzmir
Çoruhlu), İlker Akar ve Tugay Güner (Belediye Derincespor),

Kerem Türkmen (Etimesgut
Belediyespor), Umut Keseci
(Amasyaspor FK) gibi genç
oyuncuların yanı sıra ara transfer
döneminde başka takımlara geçici
olarak gönderilen Arif Asaf
Gültekin, Hasan Berat Kayalı,
Mustafa Kocabaş (Efeler 09 SFK),
Sercan Demirkıran (Belediye
Derincespor) ve Tahsin Çakmak
(Kuşadasıspor) da kulübe geri
dönecek isimler arasında.
Genç oyuncularla ilgili nihai

kararın, Altınordu Başkanı Seyit Mehmet Özkan tarafından
verileceği öğrenildi. Teknik ekip ve yönetim, hazırlık kampı
öncesinde oyuncuların performanslarını değerlendirerek kalacak ya
da yeniden kiralanacak futbolcuları belirleyecek. Altyapı
yatırımlarıyla öne çıkan İzmir ekibi, yeni sezon öncesinde kadro
yapılanmasını genç futbolcular üzerine kurmaya devam edecek. İHA

17 Haziran 2025 Salı

Aliağa Petkim, Yunus Sonsırma ile anlaştı

Romulo’nun
durumu belirsiz

Göztepe’de en çok konuşulan isimlerden 
olan Romulo’nun transferi için görüşmeler

devam ediyor. Geçen sezon gösterdiği
performansla hem yurt dışı hem de yurt içinden

birçok takımın talip olduğu Sambacı için Portekiz
ekibi Sporting Lizbon da devreye girdi.

Hollanda'dan Ajax ve Feyenoord, İtalya'dan
Roma, Fransa'dan Monaco, Almanya'dan Leipzig,

İngiltere'den Nottingham Forest ve Belçika'dan
Anderlecht'in ilgilendiği Romulo için Sporting

Lizbon'un da Göztepe yönetimine talepte
bulunduğu kaydedildi. Yurt içinden ise en ciddi

teklifin Trabzonspor'dan geldiği ifade edildi.
Yönetim ise Romulo'nun bonservisini en az 15
milyon Euro olarak belirledi. Kurmayların bu

fiyatın altına gelen tekliflere henüz dönüş
yapmadığı kaydedildi.

Sercan
Demirkıran

Tahsin
Çakmak
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